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BAYRAKLI BELEDİYE MECLİSİNİN 2025 YILI NİSAN AYI TOPLANTISININ 
             08.04.2025 TARİHLİ II. BİRLEŞİMİNE AİT TUTANAK 

HAZIR BULUNANLAR : 

Belediye Başkanı  : İrfan ÖNAL 

Üyeler    : Mehmet Cengiz SARIOĞLU – Mustafa KARAMAN – Erkan 
ARSLAN – Leman TUNUS – İpek KUL BAYAR – İsmail SARI – Sezer Cem BOZACI – 
Mehmet TOPTAŞ – Alim ÇANKAYA – Hasan AYDEMİR – Fikret KARABAĞ – Fatma 
AKÇAM – Erol GÜDÜCÜ – Murat Rıza ÇİFTÇİLER – Özgür İNLİ – Tolga CİRİTOĞLU – 
Haydar ÖZKAN – Fatih YÜCESAN – Yasin TOK – Özlem AVCI – Erdal SEYİTLER – 
Tufan AYSAN – Emre DEMİR – Şener AVCİ – Dilek ÖZKAN ŞİMŞEK –Soner AKBULUT 
– Aydın KOÇ – Muhammet ŞAHİN – Ali Osman ARSLAN – Latif AYDEMİR – Erdem 
ÖKSÜZ – M. Ramazan DEMİR 

HAZIR BULUNMAYANLAR: Mert YAŞAR – Yeliz ÇULHA – Yusuf METİN – Reyhan 
ÖZTÜRK – Mesut BİLGİN 

I. BAŞKAN TARAFINDAN MECLİSİN AÇILMASI 
BAŞKAN- Değerli meclis üyelerimiz, değerli basın emekçileri, değerli bürokrat arkadaşlar ve 
çok değerli Bayraklılılar. Nisan Ayı İkinci Meclis Oturumumuz için yeterli çoğunluğumuz 
var. Meclis oturumunu başlatıyorum. 
 
II. GEÇMİŞ TOPLANTI TUTANAĞININ OYLANMASI 
03.04.2025 tarihli Meclis Tutanağı. 
 
Özlem AVCI- Oylanmasını talep ediyoruz. 
BAŞKAN- Emre Bey? 
Emre DEMİR- Oylanması uygundur. 
BAŞKAN- Geçmiş toplantı tutanağının kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler?   
Etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 
 
III. BİRİMLERİN ÖNERGELERİNİN GÖRÜŞÜLMESİ 
 
1- (İNSAN KAYNAKLARI VE EĞİTİM MÜDÜRLÜĞÜ-3269398) Belediye Meclisimizin 
07.05.2009 tarih ve 18/09 sayılı meclis kararı ile onaylı Teknik Hizmetler Sınıfında boş  
bulunan 3. dereceli Teknisyen kadrosunun iptal edilerek yerine 5. dereceli Ekonomist   
kadrosunun ihdas edilmesi hk. 
 
Özlem AVCI- Oylanmasını talep ediyoruz. 
Emre DEMİR- Oylanması uygundur. 
BAŞKAN- 1 no’lu önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 
Oy birliği ile kabul edilmiştir. 
 
2- (SOSYAL YARDIM İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ-3269564) 269/14 Sokak No:2 adresinde 
bulunan ve Yükseköğretim kız öğrencilerine yönelik barınma hizmeti sunan Nene Hatun 
Kız Öğrenci Yurdu binasının Deprem Bina Yönetmeliği’ne uygunluğu, yangın, elektrik, su, 
doğalgaz vb. iç tesisatın standartlara uygunluğu gibi teknik raporlamaları tamamlanmış 
olup, 2025-2026 eğitim-öğretim yılı itibari ile yükseköğretim kız öğrencilerine yönelik 
barınma hizmeti faaliyetine devam etmesi hk. 
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Özlem AVCI- Oylanmasını talep ediyoruz. 
BAŞKAN- Emre Bey? 
Emre DEMİR- Oylanması uygundur. 
BAŞKAN- 2 no’lu önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 
Oy birliği ile kabul edilmiştir. 
 
3- (AFET İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ-3272920) Afet risklerinin azaltılması, müdahale       
kapasitesinin arttırılması ve afet sonrası iyileştirme sürecinin etkin biçimde yürütülmesi 
amacıyla, Hafif Arama Kurtarma Ekibi kurulması, afet gönüllülüğü sisteminin             
oluşturulması, erken uyarı ve risk analizi çalışmalarının yaygınlaştırılması gibi pek çok 
alanda faaliyet planlamaları yapılmakta olup; başta AFAD ( Afet ve Acil Durum Yönetimi 
Başkanlığı) olmak üzere, İzmir Valiliği, ilgili il müdürlükleri, üniversiteler, kamu kurum ve 
kuruluşları, sivil toplum örgütleri ve özel sektör temsilcileriyle ulusal ve uluslararası      
düzeyde protokol esaslı iş birlikleri yapılması gerekliliği doğduğundan, Bu doğrultuda;  
protokol imzalanabilmesi ve sürecin yürütülebilmesi amacıyla Bayraklı Belediye Başkanı 
İrfan ÖNAL'a yetki verilmesi hk. 
 
Özlem AVCI- Oylanmasını talep ediyoruz. 
Emre DEMİR- Şimdi oylanması uygundur tabii ama bu biliyorsunuz Grubumuz şöyle bir 
karar almıştı konu protokol olunca şu protokolü görmek istiyoruz demiştik. Bunu da burada 
defaatle söyledik. Gündemi hazırlayan arkadaşlar, bu protokolü isteyen arkadaşlar bizim… 
Özlem AVCI- Protokol hazırlanmadı şu an yetki veriyoruz hazırlandıktan sonra sizinle     
iletişime geçeriz. 
Emre DEMİR- Bu doğrultuda protokol imzalanabilmesi için diyor burada. 
BAŞKAN- Tamam, AFAD’la bir çalışma yürütülecek onun için yetki isteniyor. 
Emre DEMİR- Tamam, protokolü de bizim Gruba verirseniz memnun oluruz, oy birliğiyle 
geçirebiliriz. 
BAŞKAN- 3 no’lu önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 
Oy birliği ile kabul edilmiştir. 
 
IV. İHTİSAS KOMİSYON RAPORLARININ GÖRÜŞÜLMESİ 
 
1- (SAĞLIK İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ-3266927) Sağlık İşleri Müdürlüğünce 2025 yılında 
ambulans hizmetlerinden alınacak olan ücret tutarlarına ilişkin tarife cetvelinin kabulüne 
ilişkin "Plan ve Bütçe " Komisyonu (oy birliği) raporu. 
 

PLAN VE BÜTÇE KOMİSYONU RAPORU 
 Bayraklı Belediye Meclisinin 03.04.2025 tarihli toplantısında komisyonumuza    
havale edilen 24.03.2025 gün ve 3266927 sayılı Sağlık İşleri Müdürlüğü ifadeli Başkanlık 
önergesi Plan Bütçe Komisyonunun 04-07.04.2025 tarihli toplantılarında incelendi. 
 İzmir İl Sağlık Müdürlüğü'nün 13.02.2025 tarihli ve 2025/1 sayılı "Özel Ambulans 
Ücret Tespit Komisyon Kararı"nda İzmir ilinde ambulans hizmetlerinden alınacak ücretler 
yeniden belirlenmiş olup;  

 
MADDE - 23 –  AMBULANS HİZMETLERİ ÜCRETİ  

 
KANUNİ DAYANAK: 2464 Sayılı Belediye Gelirleri Kanununun 97. maddesi  
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AÇIKLAMA : 1- Aşağıdaki ücretlere KDV dahildir. 
                          2- Otoban, köprü ücreti dahil değildir.  
                          3- Ambulans ücretlendirmesi vaka için ekibe görev verilmesi ile başlar, ekibin vakayı 
tesliminden sonra bir sonraki göreve hazır hale geldiği an biter.  
                          4- Ambulans içerisinde uygulanacak tıbbi müdahaleler, tıbbi malzeme ve ilaçlar için herhangi 
bir ücret talep edilmeyecektir. 
                          5- Bayraklı Belediyesi Sosyal Yardım İşleri Yönetmeliği gereğince ihtiyaç sahibi olduğu 
belirlenen vatandaşlardan herhangi bir ücret talep edilmeyecektir.         
  

2025 YILI AMBULANS FİYAT LİSTESİ Hasta Nakil Ambulansı 
Hasta Nakil Ambulans Ücreti  
(İzmir il sınırları) 

 
ÜCRETSİZ 

Hasta Nakil Ambulans Ücreti  
(İzmir il sınırları dışı ) 

 
1682.00 ₺  + (Her kilometre başına 30.00 ₺) 

Hasta Nakil Ambulansı Bekleme Ücreti 
(İzmir il sınırları dışı ilk 30 dk. ücretsiz, sonraki her saat için)  

 
420.00  ₺ 

Ambulans Görevlendirme Ücreti 
Kamu, özel kurum ve kuruluşların planlı toplantı, spor 
müsabakaları, gösteri veya eğitimlerinde ambulans 
görevlendirmeleri (Her saat için) 

Sağlık Bakanlığı Sağlık Hizmetleri Genel 
Müdürlüğü'nün güncel Kamu Sağlık Hizmetleri 

Satış Tarifesinden uygulanır. 

  
 Sağlık İşleri Müdürlüğümüz tarafından 2025 yılında ambulans hizmetlerinden   
alınacak olan ücret tutarlarına ilişkin tarife cetveli yukarıda belirtilen şekilde                 
komisyonumuzca oy birliği ile kabul edilmiştir. 
 Sayın Meclisin onayına arz olunur.  
 
BAŞKAN- Özlem Hanım? 
Özlem AVCI- Komisyondan geldiği gibi oylanmasını talep ediyoruz. 
Emre DEMİR- Uygundur. 
BAŞKAN- 1 no’lu önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 
Oy birliği ile kabul edilmiştir. 2. 
 
2- (İMAR VE ŞEHİRCİLİK MÜDÜRLÜĞÜ-3270815) Bayraklı Belediyesi sınırları içinde 
bulunan Anadolu Caddesinin yol boyu ticaret olarak teşekkül etmiş konut alanı olarak  
belirlenmesi, Yamanlar Mahallesi 7355 Sokağın çok uzun olması sebebi ve yeni yerleşimin 
çevre yolunun kuzey kısmında bulunması nedeniyle ekte yer alan krokide işaretlenen     
bölgenin yol boyu ticaret olarak teşekkül etmiş konut alanı olarak belirlenmesinin         
kabulüne ilişkin "İmar", "Çevre, Ekoloji, Yenilenebilir Enerji ve İklim Değişikliği"     
Komisyonları (oy birliği) ortak raporu. 
 

İMAR - ÇEVRE, EKOLOJİ, YENİLENEBİLİR ENERJİ VE İKLİM DEĞİŞİKLİĞİ  
KOMİSYONLARI ORTAK RAPORU 

 
 Bayraklı Belediye Meclisinin 03.04.2025 tarihli toplantısında komisyonlarımıza  
havale edilen 28.03.2025 gün ve 3270815 sayılı İmar ve Şehircilik Müdürlüğü ifadeli    
Başkanlık önergesi İmar Komisyonu 07.04.2025, Çevre, Ekoloji, Yenilenebilir Enerji ve 
İklim Değişikliği Komisyonunun 07.04.2025  tarihli toplantılarında incelendi.  
 03/06/2021 tarih 31500 sayılı Resmi Gazetede yayınlanarak yürürlüğe giren İzmir 
Büyükşehir  Belediyesi İmar Yönetmeliği'nin 20/f(1) maddesinde belirtilen " İlgili idare 
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meclisince yol boyu ticaret olarak teşekkül ettiği karar altına alınan konut alanlarında 
bulunan parsellerin;  zemin kat ve yol seviyesinde veya açığa çıkan bodrum katlarının 
yoldan cephe alan mekânlarında ya da binanın birinci katında veya bodrum katlarında 
zemin katta yer alan mekanla içten bağlantılı olan ve binanın ortak merdivenleri ile 
ilişkilendirilmeyen, getirilecek kullanıma ilişkin otopark ihtiyacını karşılamak kaydıyla, 
gürültü ve kirlilik oluşturmayan ve imalâthane niteliğinde olmayan, gayrisıhhi özellik 
taşımayan, halkın günlük ihtiyaçlarını karşılamaya yönelik dükkân, kuaför, terzi, eczane, 
Sağlık Bakanlığınca aranan şartlar sağlanmak kaydıyla günübirlik sağlık hizmeti sunulan 
sağlık kabini, muayenehane ve lokanta, pastane gibi konut dışı hizmetler verilebilir. " 
denilmekte olduğundan; Bayraklı Belediyesi sınırları içinde bulunan Anadolu Caddesinin 
yol boyu ticaret olarak teşekkül etmiş konut alanı olarak belirlenmesi, Yamanlar Mahallesi 
7355 Sokağın çok uzun olması sebebi ve yeni yerleşimin çevre yolunun kuzey kısmında  
bulunması nedeniyle ekte yer alan krokide işaretlenen bölgenin yol boyu ticaret olarak  
teşekkül etmiş konut alanı olarak belirlenmesi komisyonlarımızca oy birliği ile kabul 
edilmiştir. 

Sayın meclisin onayına arz olunur. 
 

Özlem AVCI- Komisyonlardan geldiği haliyle oylanmasını talep ediyoruz. 
Emre DEMİR- Uygundur. 
BAŞKAN- 2 no’lu önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 
Oy birliği ile kabul edilmiştir. 2 no’lu önergedeki bir değişiklik otoban ve üssü yol diye     
değiştirdiniz değil mi? Nasıl? Bir şey yapabilir misiniz? 
Sezer Cem BOZACI- Otoban bölgesinin, Yamanlar’daki yerin Kuzey aksı olarak değiştirdik. 
Orada günübirlik tesislerin daha fazla ihtiyacı olduğunu komisyonca karar aldık. Bu şekilde 
uygun bulduk Başkanım. 
BAŞKAN- Tamam, teşekkürler. Evet, yeniden gündeme alınan önergelerden faaliyet        
raporuna geçmeden arkadaşlar belediyemizin bir yıl içerisinde birimlerimizin yapmış olduğu, 
özet olarak bir kaçını burada paylaşıp faaliyet raporunu görüşmek üzere İpek Hanım’a meclis 
oturumunu devredeceğim. İnsan Kaynakları Müdürlüğünden 15 naklen, 2 açıktan atamayla 17 
memur ataması yapılmış. 17 memur naklen atama ile kurumumuzdan ayrılmış. 5 memur ve 9 
kadrolu işçimiz de emekli olmuş. ÇÖZMER ile 33.138 başvuru yapılmış. 27.642 adet başvuru 
sonuçlandırılmış. 5408 başvuru da henüz işlemde. Spor Müdürlüğümüzün spor kurslarımıza 
katılan vatandaşlarımızın aylık ortalama 2.700 kişiye bu hizmetler verilmiş. Yarışmacı     
sporcularımızın sayısı Aralık ayı itibariyle 1 yılda 821. Karate, güreş, kick boks, atletizm, 
tekvando, jimnastik dallarında toplam 151 adet madalya kazanılmış. Futbol, atletizm, kick 
boks, basketbol dallarında da 8 kupa kazanmışız. Fen İşleri Müdürlüğümüzün Ümit Boz Halı 
Sahasının Büyükşehir işbirliği ile yenileme çalışmaları yapıldı. İnşaat ekiplerimiz 863 farklı 
noktada 14.250 metrekare kilit parke yol onarımı, 2500 metrekare yol bordür onarımı, 4184 
metrekare beton yol merdiven onarımı gerçekleştirmiş. Asfalt ekiplerinin 241 farklı noktada 
yapılan çalışmalarda yaklaşık 40.000 metrekare asfalt yol onarım serimi gerçekleştirilmiştir. 
Sosyal Yardım İşleri Müdürlüğümüzün 4.840 haneye toplam 13.443 adet gıda kolisini       
dağıttığı, 15.000 adet iftar verildi. 1000 öğrenciye içinde kırtasiye malzemesi olan okul     
çantası dağıttık. 43 aileye odun, kömür yardımı yapıldı. 111 aileye eşya yardımı yapıldı. 1.500 
vatandaşımıza Sosyal Marketimizden giysi yardımı yapıldı. Engelli ve yaşlı vatandaşlarımızın 
600 kez hastaneye ulaşımları sağlanmış. Ayrıca 100 adet medikal malzeme, tekerlekli       
sandalye, hasta yatak bezi yardımı ayrıca yapılmıştır. 15 adet Semt Merkezimizde eğitim,  
güçlendirme, farkındalık faaliyetlerinden 1166 kişi yararlanmıştır. Kursiyer olarak meslek 
edindirme ve hobi kurslarımızdan da 880 kişi hizmet almış. Temizlik İşlerimiz bir yıl        
içerisinde 127.000 ton evsel atık toplamış, 17.000 ton moloz toplanmış. Veteriner İşleri    
Müdürlüğü olarak Rehabilitasyon Merkezimizi 4925 kişi ziyaret etmiş, 26.400 kilogram kuru 
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mama dağıtımı yapılmış. 179 can dostumuz sahiplendirilmiş, 5844 can dostumuzun da      
tedavisi yapılmış. 1428 can dostumuzun kısırlaştırılması yapılarak 1509 can dostumuzun da 
kuduz aşısı yapılmış. Çeşitli noktalarda 40 adet kedi evi yerleştirilmiş. 1110 ilkokul           
öğrencisine hayvan sevgisi ve hakları ile ilgili bilgilendirme çalışmalarını yapmışız. İklim 
Değişikliği ve Sıfır Atık Müdürlüğümüzün 371.020 kilogram ambalaj attığı toplayarak      
ilçemizde 98 adet cam atık kumbarası bulunan 764 kilogram cam atık olarak da topladığımız 
atıklar. 1993 kilogram atık pil toplanmış, 1651 kilogram elektronik atık toplanmış, 6.253   
kilogram bitkisel yağ, atık yağ toplanmış. İlçemizde 300 adet tekstil atığı kumbarası          
bulunmakla birlikte 3 adet üfleme aracıyla ve tulumbacılarımızla haftada iki kez                
mahallelerimizde ilaçlama çalışması yapmaktayız. Arşiv Müdürlüğümüz bir yılda 4.236.496 
adet evrakı tarayarak 370.206 metrekare proje taraması yapmışlardır. Kütüphane               
Müdürlüğümüzden de 10 adet kütüphanemizden bir yıl içerisinde 53.592 kişi hizmet almış. 
Sağlıktan 4.188 kişiye muayene hizmeti verilmiş. Diş Polikliniklerimizde toplam 16.796    
kişiye ağız ve diş sağlığı hizmeti verilmiş. 3022 kişiye çeşitli tıbbi müdahalelerde yine hizmet 
vermişiz. 1482 hastamızın nakil hizmeti sağlanmış, 896 vatandaşımızın evde sağlık bakım 
hizmeti verilmiş, 2024 yılı içerisinde toplam 23.705 kişiye sağlık hizmetleri olarak bizler 
hizmet sağlamışız. Planlama Müdürlüğümüzün de biliyorsunuz geçen sene 3 farklı noktada 
Kentsel Dönüşüm Ofisleri açarak vatandaşlarımızın planlamaya dönük kentsel dönüşümden 
beklentilerini alınarak yine 3 ayrı yerde planlama çalışmalarını sürmektedir. İlçemizde Kent 
Lokanta sayısını 3'e çıkararak merkezi bir restoranla kendi kreşlerimiz başta olmak üzere   
restoranlarımızdaki yemek hizmetini merkezi bir restorandan yine sunabilmekteyiz. Yakın 
zamanda biliyorsunuz Smyrna Kafenin de açılışıyla kentimizin gelecekte hizmete almayı  
düşündüğümüz Sevgi Yolu sokak sağlıklaştırmasıyla birlikte Smyrna Höyüğü’nün ören yerine 
dönmesiyle müze olarak kesintisiz bir destinasyon algısının Bayraklımıza kazandırılmasının 
ilk aşaması Smyrna Kafe idi, onu da hayata geçirdik, o da ilçemize hayırlı olsun. Zorluklarla 
geçen 1 yılın içerisinde bunlar belediyenin imkânlarıyla yapabilmiş olduğu hizmetler.        
Birazdan arkadaşımız faaliyet raporunun görüşülmesi ve oylanması noktasında burada olacak. 
Daha sonrasında ilçemizin eksik olduğu, daha da yapması gerektiği, daha da iyileştirilmesi 
gereken noktalarını da hep beraber konuşacağız şimdi gündemin diğer maddesini görüşmek 
üzere İpek Hanım’ı buraya davet ediyorum. 
 
 
 
 
    İrfan ÖNAL 
Belediye Başkanı   
 
 

 
Fikret KARABAĞ                        Murat Rıza ÇİFTÇİLER 
             Üye                                                            Üye 
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BAYRAKLI BELEDİYE MECLİSİNİN 2025 YILI NİSAN AYI TOPLANTISININ 
             08.04.2025 TARİHLİ II. BİRLEŞİMİNE AİT TUTANAK 

HAZIR BULUNANLAR : 

Meclis I. Başkan Vekili : İpek KUL BAYAR 

Üyeler    : Mehmet Cengiz SARIOĞLU – Mustafa KARAMAN – Erkan 
ARSLAN – Leman TUNUS – İpek KUL BAYAR – İsmail SARI – Sezer Cem BOZACI – 
Mehmet TOPTAŞ – Alim ÇANKAYA – Hasan AYDEMİR – Fikret KARABAĞ – Fatma 
AKÇAM – Erol GÜDÜCÜ – Murat Rıza ÇİFTÇİLER – Özgür İNLİ – Tolga CİRİTOĞLU – 
Haydar ÖZKAN – Fatih YÜCESAN – Yasin TOK – Özlem AVCI – Erdal SEYİTLER – 
Tufan AYSAN – Emre DEMİR – Şener AVCİ – Dilek ÖZKAN ŞİMŞEK –Soner AKBULUT 
– Aydın KOÇ – Muhammet ŞAHİN – Ali Osman ARSLAN – Latif AYDEMİR – Erdem 
ÖKSÜZ – M. Ramazan DEMİR 

HAZIR BULUNMAYANLAR: Mert YAŞAR – Yeliz ÇULHA – Yusuf METİN – Reyhan 
ÖZTÜRK – Mesut BİLGİN 

 
V. YENİDEN GÜNDEME ALINAN ÖNERGELER  
 
1- (MALİ HİZMETLER MÜDÜRLÜĞÜ-3265235) 2024 Yılı Faaliyet Raporu hk. 
 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Evet, Sayın meclis üyeleri 2024 Yılı Faaliyet 
Raporu hakkında Parti Gruplarından söz almak isteyenler? Buyurun. 
Mehmet TOPTAŞ- Değerli meclis üyelerim, basınımızın değerli mensupları ve                
konuklarımız. Belediyemizin 2024 Yılı Faaliyet Raporunun görüşüldüğü bu oturumda       
belediyenin yapmış olduğu gelir ve giderler ile ilgili olarak Plan ve Bütçe Komisyonu olarak 
sizlere bilgi vermek üzere söz almış bulunmaktayım. Hepinizi saygıyla selamlıyorum. Gider 
bütçemiz; meclisimiz 2024 yılı bütçesine toplam 1 milyar 729 bin 146 lira ödenek tahsisi 
yapmıştır. Enflasyon ve bunun yarattığı fiyat artışları, araç tedariki için İller Bankası'ndan 
kredi talebimiz ve vergi daireleri ve SGK'ya olan borçlar nedeniyle taşınmazların satışı yolu 
ile borçların mahsubu çalışmaları bütçe yılı içerisinde 350 milyon lira ek bütçe yapılmıştır. 
Ancak gerek araç alanları için İller Bankası'ndan kredi talebimiz gerekse vergi ve sigorta 
borçları nedeniyle taşınmazların satışı yoluyla borçların muhsubu talebimiz 2024 yılı         
içerisinde gerçekleşmemiş halen de talebimiz devam etmektedir. Yıl sonu ödenek toplamı 2 
milyar 79 bin 146 lira yıl sonu bütçe gideri ise 1 milyar 662 milyon 601 bin 605 lira olmuştur. 
Yapılan bütçe giderinin %68.9'u yani 1 milyar 145 milyon 478 bin 705 lira 87 kuruş personel 
gideridir. Memur, sözleşmeli, kadrolu işçi ve KHK'lı personelin maaş ve ücretleri. %15.6'sı 
yani 258 milyon 969 bin 649 lira 58 kuruş mal ve hizmet alım giderleridir. Bunda da KHK’lı 
personel gideri olan 789 milyon 501 bin 547 lira 5 kuruş bu bölümden çıkarılarak personel 
giderleri kısmına dâhil edilmiştir. Yapılan bütçe giderinin %1.8'i yani 29 milyon 126 bin 493 
lira 73 kuruş Sosyal Güvenlik Kurumlarına ödenen devlet primi giderleridir. Yapılan bütçe 
gidenlerin %3.8'i yani 63 milyon 397 bin 358 lira 82 kuruş sermaye giderlerdir. Yapılan bütçe 
giderimizin %2.4'ü 39 milyon 99 bin 802 lira 22 kuruş faiz giderlerimizdir. 22 milyon 921 bin 
635 lira kredi faizimiz. 16 milyon 178 bin 166 lira 42 kuruş yapılandırılan vergi borçlarına ait 
gecikme zamlarıdır. Yapılan gene bütçe giderinin %2.2'si yani 35 milyon 784 bin 526 lira 85 
kuruş cari transferlerdir. Bunlar sigorta, emekli sandığı, birlik, dernekler, İller Bankası ve  
yaptığımız sosyal yardımlardır. Yapılan bütçe giderlerimizin binde biri yani 2 milyon 245 bin 
68 lira sermaye transferi olarak gerçekleşmiş. Bu tutar İzmir Kalkınma Ajansına gönderilen   
zorunlu paylardan oluşmaktadır. Yine yapılan bütçe giderinin (Mikrofonda oluşan teknik 
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arıza nedeniyle anlaşılamamıştır.) Bay-bel A.Ş.’ye yapılan sermaye artırımıdır. Değerli 
arkadaşlarım, belediyemiz kendisine bütçeyle tahsis edilen toplam 2 milyar 79 bin 146 bin 
lirayı ödeneğinin %80’i oranında gerçekleştirmiştir. Borç ve yükümlülükleri düzenli bir şekil-
de ödemiştir. Gelir bütçemiz; 2024 yılı bütçesiyle 2 milyon 79 bin 146 lira gelir elde edileceği 
öngörülmüş.    Yılsonuna kadar 1 milyon 835 bin 658 lira 134 kuruş gelir tahakkuk ettirilmiş-
tir. Tahakkuk ettirilen tutarın 1 milyon 445 bin 464 lira 671 lirası tahsil edilmiş. Yani tahak-
kuka göre tahsil oranımız %79 seviyesinde gerçekleşmiştir. Bu da bir başarıdır. 2024 yılında 
tahakkuk ettirildiği halde tamamıyla tahsil edilemeyen gelirlere bakıldığında; vatandaşların               
gayrimenkulleri içerisinde kalan belediye hisselerinin taksitle satılmasından dolayı gelecek 
yıllarda tahsil edecek olan tutarlar olduğu görülmüştür. Önemli bir kısmını ise imar ve ruhsata 
aykırı işlemler nedeniyle kesilen cezalar olduğu, vadesinde ödenmeyen gelir ve alacakların 
takibinin yapıldığı, ödeme emirleri ve haciz işlemlerinin yürütüldüğü sürekli olarak düzenli 
bir şekilde görülmüştür. Değerli arkadaşlarım, 2024 yılında yaşanan ekonomik                
olumsuzluklara rağmen belediyemiz 2024 yılında tahakkuk ettirdiği toplam gelirlerin 
%79’unu tahsil ederek başarılı bir bütçe süreci yürütmüş olup bilanço değerine göre de itibarlı 
bir kurum halinde devam etmektedir. Emeği geçen herkese teşekkür eder hayırlı olmasını  
diliyorum. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Evet, başka söz almak isteyen var mı       
Faaliyet Raporu hakkında? AK Parti Grubu? Milliyetçi Hareket Partisi? Buyurun Soner Bey.  
Tufan AYSAN- Sayın Başkan, sayın meclis üyeleri, değerli Bayraklılı hemşerilerim,        
basınımızın güzide temsilcileri, hepinizi saygıyla, sevgiyle selamlıyorum. Faaliyet Raporunda 
ilk göze çarptığım ilk başta olan personelin özlük maaş işlemlerinin yürütülmesi. Performans 
kriteri demişiz, belediye personelinin maaş ve özlük işlemlerinin zamanında ve eksiksiz    
yerine getirme oranı, planlanan demişiz %100, gerçekleşen %100. Şimdi ben şöyle bir konuya 
değinmek istiyorum, biz ve Sayın Başkan göreve geldiğimizde belediye gelirlerinin           
giderlerini karşılamadığından dolayı çalışan işçi arkadaşlarımızın maaşları geç yattı ve eksik 
yattı %30 civarında ve daha sonrasında önümüzdeki aylarda bu paralar maaşlarına yattı. Daha 
sonrasında ise taraf sendikayla taraf Bayraklı Belediye Başkanlığı sözleşmeyi imzaladı. Bu 
sözleşme farkları doğdu, gündeme geldi. Fakat bu sözleşme farkları da gecikmeli olarak işçi 
arkadaşların maaşlarına yattı. Yani burada %100 gerçekleşen bir şeyden, konudan bahsetmek 
biraz zor. Diğer bir konu ise memur arkadaşların SDS'leri ile ilgili. Bu memur                    
arkadaşlarımızın Mayıs, Haziran ve Temmuz’daki SDS'leri ödenmedi. Bunlar daha sonra aynı 
yıl içinde Eylül, Ekim ve Kasım ayında ödendi. Burada da bir gecikme doğmakta ve bunun 
%100 olması biraz uygun olmamakta. Daha sonrasında 1 Mayıs'ta ikramiyeleri vardı memur 
arkadaşların toplamda 5 tane 2023 yılı içinde söylüyorum. O da 1 Mayıs'ta ödenmedi daha 
sonra ödeme yapıldı daha sonrasında da bu ikramiyeler zaten kaldırıldı. Bu arada bir şey daha 
rica edeceğim, İzmir Büyükşehir Belediyesi memur arkadaşlara SDS ile ilgili bir enflasyon 
güncellemesi yaptı. Onlara biraz SDS’lerini 22.000 TL civarında zannedersem o taraflara 
doğru getirdi. Diğer ilçe belediyelerde de bu konu gündemde. Onlar da belli başlı ilçe        
belediye başkanlıkları yaptı. Aynısını bizim Belediye Başkanlığımızda da görmek ister     
memur arkadaşlar için SDS artırımında enflasyon güncellemesi olarak. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Şöyle Soner Bey de konuşsun sonra dilerse-
niz kısaca konuyla ilgili bilgilendirme yapayım. 
Soner AKBULUT- Sayın Başkan, değerli meclis üyeleri hepinizi saygı ve sevgilerimle    
selamlıyorum. Geçmiş bayramınızı hepinizin tekrardan kutluyorum. Rabbim bir dahakine   
ulaşmamızı nasip etsin öncelikle. Şimdi kitapçığımızı açar açmaz birinci sayfamızda bizi çok 
güzel bir vizyon karşılıyor. Dünya Çocuk ve Gençlik Kenti Bayraklı sloganımız yine her   
zamanki yerini almış bulunmakta. Ben bu konuya ilk günden beri özellikle temas ediyorum, 
edeceğim de. Dünya Çocuk ve Gençlik Kenti Bayraklı geçtiğimiz dönemden itibaren         
belediyenin dilinden düşmeyen bir slogan haline geldi. Fakat ben merak ederek sormak     
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istiyorum. Belki İzmir Gençlik Kenti Bayraklı denilseydi bir nevi olabilirdi ama Dünya Çocuk 
ve Gençlik Kenti sloganı ve vizyonu Bayraklı’ya çok çok büyük bir vizyon. Ben burada en 
başından beri söylüyorum Bayraklımızda 18 ile 30 yaş arasında iki tane gencin buluşup     
beraber aktivite yapacağı bir tane alan yok. Denize sıfır bir ilçeyiz ne yazık ki hep beraber 
şöyle toplanıp gideceğimiz havuzumuz dahi yok. Taşıma havuzlarla, şişme havuzlarla yazı 
geçirdik. Bir dahaki yaz da muhtemelen öyle olacak öyle umut ediyorum. Biz daha yazın   
havuza girecek havuzu olmayan bir belediyeyiz. Gençlik Kenti Bayraklı demek bizler için çok 
çok büyük bir slogan. Bence bunun artık değiştirilmesi gerektiğini düşünüyorum. Bir diğer 
konu 164. sayfada üstünlükler metninin altında ilçemizde Sıfır Atık Yönetmeliği gereği     
ambalaj atıkları, atık piller, bitkisel atık yağlar, elektrikli elektronik atıklar ve atık ilaçlar,  
evsel atıkların kaynağında ayrı olarak ayrıca yönetmeliğe uygun ekipmanlarla biriktirilerek 
toplanarak taşınması diye bir güzel yazı var. Taşınmasına bir şey demiyorum ama bu taşınan 
ürünlerin ne yazık ki ve ne yazık ki ilçemizde vahşice depolandığını bugün bir kez daha şahit 
olmuş olduk. Bugün Türkiye'nin birçok kanalında Bayraklımızın vahşi depolama ile alakalı 
yayınlarını izleyerek utanç içerisinde kaldık ne yazık ki. Böyle çevreci bir ilçenin bu durumla 
karşı karşıya gelmesi bizleri de naçizane üzmüştür diyorum, teşekkür ediyorum. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Şöyle Grup Başkan Vekili isterseniz son söz 
alan kişi olsun Parti Gruplarında. O nedenle başkaca söz almak isteyen arkadaşlar varsa? 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Hayır, en son Grup Başkan Vekilinin       
konuşmadı daha etik olur o anlamda toparlayıcı olmanız anlamında grup yönetimi anlamında 
söyledim, sizin takdiriniz. Şöyle o zaman kısaca şunu söyleyeyim. 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Tamam, yani o nedenle cevap vermek      
isteyebilirsiniz. Şöyle sosyal denge tazminatları ile ilgili Sayın meclis üyem biliyorsunuz   
kanunun öngördüğü bir yasal sınır var. Bu anlamda belediye tüm imkânlarını zorlayarak yasal 
sınırın da üzerinde olmak koşuluyla ki bu bir bulgu niteliğindeydi daha önce zaten hâkim  
olduğunuz bir mevzuat sizin de. Biz bu anlamda hani memurun en yüksek çıkarını düşünerek 
zaten gerekli adımları atabileceğimiz alanda açabileceğimiz sınırda da yaptık. İzmir           
Büyükşehir Belediyesi çok daha köklü bir kurum olduğu için Bayraklı Belediyesi’nin İzmir 
Büyükşehir Belediyesi gibi bir güncelleme yapması imkân olursa tabii seve seve ama        
enflasyon farkı da zaten Başkanım da açıklayacak vermişiz zaten. Onun dışında yani bir İzmir 
Büyükşehir Belediyesi ile sadece kıyaslamak çok mümkün değil. 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Evet, Başkanım da zaten söyledi buradan 
verecekmişiz biz de. Şöyle %100 gerçekleşme hedefi de zaten biliyorsunuz günün sonunda 
gerçekleşmesiyle alakalı yani toplamda gerçekleşmesiyle alakalı. O yüzden verinin           
doğruluğuyla ilgili bir sıkıntı yok. Soner Bey'in söylediği ile ilgili de şu husus mevcut. Bir rol 
çalma olmasın ama bugün zaten Emre Bey kameralara çıkmıştı dilerseniz o konu ile ilgili 
Emre Bey'den sonra açıklama olsun. Sadece şuna cevap vermek gerekebilir belki, milattan 
önce bile üçüncü yüzyıla kadar Smyrna kadınlarının yaşadığı bir yere Dünya Çocuk ve    
Gençlik Kenti demenin neresi çok büyük bir vizyon? Burası Smyrna, burada Smyrna Höyüğü 
var çok eski bir yerleşim yeri o nedenle bence Bayraklımıza haksızlık ediyorsunuz. 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Şimdi Cumhuriyet Halk Partisi’ne, almak 
isteyen varsa söz. Buyurun Sezer Bey. 
Sezer Cem BOZACI- Sayın Başkanım, faaliyet raporumuz 2024 yılını kapsadığı için vizyon 
ve misyon kısmını bu şekildedir. Göreve biliyorsunuz ki 2024'ün Nisan ayında geldiğimiz için 
ancak 2025 yılında faaliyet raporumuz değişecektir. Aynı şekilde devam etmesi uygun      
görülmüştür. Soner Bey'in çocuk ve gençlikle alakalı söylediği söylemler bu yüzden kapak 
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sayfasından ele alarak gelmesi doğru bulmamaktayız. Bu konuda söyleyeceklerim bu kadar. 
Teşekkür ederim. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Oylamadan önce söz almak isteyen varsa 
buyurun sonra oylamasını yapacağım söz almak isteyen yoksa. Buyurun. 
Emre DEMİR- Sayın Başkan, kıymetli üyeler hepinizi sevgiyle selamlıyorum. Şimdi tabi biz 
de faaliyet raporunu inceledik, bir takım notlar aldık, burada konu başlıklarımızı yazdık.  
Herkesin önünde faaliyet raporu varsa ki arkadaşlar muhakkak araştırmışlardır ama şöyle 
Başkanın sunuşuyla başlamış faaliyet raporumuz, hemen sayfayı açıyorum. Tabii bir takım 
konulara değinmiş ve İrfan Bey şöyle söylemiş; kurumsal yapının güçlenmesi, israfın        
önlenerek mali istikrarın sağlanması diye devam etmiş. Değerli arkadaşlar biz burada İrfan 
Bey de belediye meclis üyesiyken Sayın Başkan, 2019-2024 yıllarının başlarında bir takım 
faaliyetler raporunu aldık, inceledik, baktık hepsinde aynı söylemler vardı. Şimdi tabii       
buradan bir siyasi çıkarımda bulunuyorum. 2019'da Serdar SANDAL göreve geldi ve dedi ki; 
kurumsal yapının güçlenmesini istiyorum ve israfın önüne geçmek istiyorum. 2024’de İrfan 
Bey göreve geldi yine aynı söylem. Buradan aslında çok ciddi bir akademik çalışmaya      
veyahut da Bayraklı’nın siyasi kronolojisini çıkarmaya gerek yok, söylem ortada. 2009'dan 
bugüne dek CHP'li yöneticiler tarafından yönetilen Bayraklı Belediyesi, konunun başlığı,   
faaliyet raporunun başlığı bu olmalı. 2009'dan beri Bayraklı'da CHP'liler tarafından yönetim 
maalesef israf bataklığına düşmüştür. İrfan Bey, Sayın Başkan bu belediyeyi CHP'li bir     
belediye başkanından aldı, Serdar Bey bu belediyeyi CHP'li bir belediye başkanından aldı. 
Biraz önce de ifade ettim ya ciddi bir siyasi kronolojiye veyahut da akademik bir çalışmaya 
gerek yok, söylemler burada çok net. Devam ediyorum. Sunuşta, ilçemizin ihtiyacı olan   
hizmetleri aciliyet durumuna göre tek tek çözüyoruz deniliyor. Şimdi ilçemizin tabii altyapı 
yetersizliği, kentsel dönüşüm gibi bir takım ciddi ve en acil çözülmesi gereken problemleri 
var. Bu konuya aslında realist yaklaştığımdan kaynaklı, sadece söylemlerin popülist olduğunu 
bildiğimden 2024 seçim vaatlerinizin tamamen popülasyon üzerine kurulduğunu bildiğimden 
çok da cevap vermek istemiyorum. En nihayetinde hepimiz Bayraklı’da yaşıyor ve           
Bayraklı’nın sorunlarını çok net biliyoruz. Ne altyapı ile ilgili ne de kentsel dönüşümle ilgili 
maalesef hiçbir hizmet yapılmamıştır. Yapılmamıştır derken biliyorsunuz biz burada Cumhur 
İttifakı olarak belediye başkanına, size bir yıl süre tanınmalı, hazırlıklarınızı bu bir yıl       
içerisinde yapmalısınız diye hiçbir eleştiri getirmeden zamanını beklemiştik ve bugün bir  
yılımız doldu. Tabiri caizse ağaç yaş iken eğilir. Bugün önümüzde elle tutulur gözle görülür 
maalesef hiçbir şey yok. Sunuştan devam ediyorum. Çocuklarımız, gençlerimiz, kadınlar ve 
engelli vatandaşlarımız için projeler üreterek diye devam etmiş, hizmetler ürettik denilmiş bir 
de ve üretmeye devam edeceğiz demişler. Değerli arkadaşlar, burada bakınız komisyon evrakı 
benim önümde, komisyonlarımız burada. Her dönem engelli vatandaşlarımızla ilgili          
kitapçıklara yazılan söylemlerin hiçbirisi maalesef gerçekleştirilmemiştir. Değerli meclis  
üyesi arkadaşlarıma soruyorum; Bayraklı'da bir Engelliler Komisyonu var mı? Hayır,         
maalesef yok. Önceki dönemde bir Engelliler Komisyonu vardı, onu da Cumhur İttifakı    
olarak biz kurdurmuştuk, önergesini de ben vermiştim. Maalesef burada sunuş sınıfta kalmış. 
Devam ediyorum. Değerli arkadaşlar, Soner Bey de değindi Sezer Bey de değindi. Tabii   
Sezer Bey’i o anda dinleyemedim fakat sayfa 1 ile ilgili bir takım yorumlar yapıldı. Şimdi 
Dünya Çocuk ve Gençlik Kenti Bayraklı söylemi aslında bu arada hafıza-i beşer nisyan ile 
maluldür deniliyor ama ben bunu açtığımda Serdar SANDAL'ın faaliyet raporu sandım.    
Önceki faaliyet raporlarının tümünü eşleştirdim, birkaç söylem birkaç fotoğraf dışında hepsi 
birebir. CHP’nin siyasi kronolojisini anlatıyor aslında burada, yazılımın hatalarını anlatıyor 
burada. Değerli arkadaşlar, Serdar SANDAL 'a şöyle ifade etmiştik; aslında bunları da      
üzülerek ifade etmiştik. Dünya Çocuk ve Gençlik Kenti Bayraklı söylemi, vizyonu, mottosu 
maalesef Sayın SANDAL size günün sonunda on gömlek fazla gelmiştir demiştik. Nitekim 
burada biraz önce faaliyet raporu ile ilgili bir takım okumalar yapan beyefendiye sormak   
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istiyorum. Kendileri konuşurken, değerli arkadaşlar yarın ya seçim sathında veya Bayraklı’da 
esnaf gezerken hep beraber karşılaşacağız. Esnafımız, gençlerimiz, kadınlarımız, engellerimiz 
size soracaklar bizler için ne yaptınız? Dün aynı konuşmaları yapıyordu seçim sathında da 
takibini yaptık yaptıkları hiçbir şeyi söyleyemediler, en nihayetinde bir hizmet yoktu. Çok da 
derine inmek istemiyorum bu konuyla ilgili ama bugün itibariyle şunu söylemek istiyorum 
umarım bugünkü idarecilere Dünya Çocuk ve Gençlik Kenti Bayraklı mottosu on gömlek 
fazla gelmez değerli arkadaşlar. Çünkü bu söylem günlerinizi, aylarınızı veyahut da yönetim 
sürecinizdeki zamanınızı kurtarabileceğiniz bir söylem değil. Burada gençlerimizin duyguları 
bu mottoyla istismar edilmekte. Değerli arkadaşlar şöyle yavaş yavaş gidiyorum çokça notum 
var ama vaktinizi çalmak istemiyorum atlaya atlaya devam ediyorum. Sayfa 22'de Hedef 
1.9'da kurum kalitesini arttırmak ve Bayraklı Belediyesi’nin yurt içi ve yurt dışında etkin tanı-
tımını yapmak diye bir burada amaç ve hedeflerde başlık var. Evet, Bayraklı Belediyesi 2024 
seçimlerinden sonra hakikaten yurt içi ve yurt dışında etkin tanıtımlar yaptı. Neydi bu? İşte 
bugün Başkan Vekilinizin de ifade ettiği üzere Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği         
Müdürlüğü'nün Bayraklı Belediyesi’ne yine ceza yazdığını gördük. İfade ediyorum aramızda 
çöp mucitleri var. Dün orada yeşili katlediyorlardı, hayır biz yeşili katletmiyoruz dediler.  
Yerinde gördük yeşil katledildi. Bugün bize zaman tanıyın burayı ihale ediyoruz, bunları   
taşıyacağız ve bir daha bu hataya düşmeyeceğiz denildi bugün gördük ki yine bir ceza 3 küsur 
milyon lira bir ceza. Yani Bayraklı Belediyesi iş bilmez, işini takip etmez… 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
Emre DEMİR- Ne biçim konuşuyorsunuz ya siz, ne biçim konuşuyorsunuz siz ya, ne biçim 
konuşuyorsunuz siz utanır filan. Buna cevap verirken sizin utanmanız lazım Sayın Başkan. 
Sizi defaatle uyardık, sizi defaatle uyardık… 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Emre Bey siz konuşmanızı tamamlayın    
lütfen. 
Emre DEMİR- Bu vahşi depolamayı yapmayın dedik… 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Emre Bey Meclis Başkanına hitaben        
konuşmanızı tamamlayın. 
Emre DEMİR- Bu vahşi depolamayı bu hanımefendi ben konuşmama devam edeceğim… 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Hanımefendi değil şuan Meclis Başkanıyım. 
Emre DEMİR- Faaliyet raporu üzere konuşuyorum, faaliyet raporu üzere konuşuyorum. Siz 
kesin dediğinizde kesilecek bir durum yok şuan. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Konuşmanızı şu aşamada Meclis             
Başkanınıza yönelterek devam edebilirsiniz. 
Emre DEMİR- Faaliyet raporu üzere konuşuyorum. Toplamda yaklaşık 5 milyon lirası    
Bayraklı’nın iş bilmez yöneticiler tarafından israf edilmiştir ve Bayraklı’nın sunuşu biraz önce 
Başkan’ın sunuşu söylemi yine boşa düşmüş ve havada kalmıştır. 1.9’da da Hedefte de ifade 
ettiği gibi yurt içi ve yurt dışında maalesef olumsuz anlamda tanıtımı yapılmıştır Bayraklı 
Belediyesi’nin. Sayfa 23'te… 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
Emre DEMİR- Değerli arkadaşlar söz alır konuşursunuz özellikle önceki dönem meclis    
üyelerine söylüyorum. Söz alır dünden bugüne yaptıklarınızı anlatırsınız. Benim sözümü       
kesmeyin lütfen, benim sözümü kesmeyin lütfen. 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
Emre DEMİR- Neyin yanlış bilgisini veriyorum? Dünya Çocuk ve Gençlik Kenti Bayraklı 
diye 5 yıl burada konuşmadınız mı? Ne yaptınız? Ne yaptınız? Ne yaptınız? 2019'da da    
ekonomik krizin ardına sığmıştınız bugün de onun ardına sığınıyorsunuz… 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Karşılıklı, Mehmet Bey, Mehmet Bey söz 
sırasıyla konuşalım. 
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Emre DEMİR- Yapamayacağınız vaatleri seçim zamanında Bayraklılı hemşerilerimizi     
aldatmayacaksınız. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Aydın Bey lütfen. 
Emre DEMİR- Değerli arkadaşlar, değerli arkadaşlar, değerli arkadaşlar… 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Arkadaşlar faaliyet raporu hakkında şuanda 
AK Parti Grup Başkan Vekili konuşuyor lütfen sözünü tamamlamasını bekleyelim. 
Emre DEMİR- Değerli arkadaşlar, şunu ifade etmeden geçemeyeceğim gençlere bir mektup 
gönderdiniz. Belediye Başkan adayınız bir mektup gönderdi. Peki, bu mektubun içerisinde 
yazılan vaatlerden hangisi gerçekleşti? Veyahut da seçim zamanı çıkıp Bayraklılı             
hemşerilerimize vaat verirken hangisini gerçekleştirebileceğinize inandınız? Şimdi sizleri 
incitmek istemiyorum bakın fakat bizler arasında bir takım farklılıklar oluşuyor. Aslında   
farklılıklarımız zenginliklerimiz. Herkesin aynı şeyi düşündüğü yerde kimse yoktur. Fakat 
şurayı atlamayalım değerli arkadaşlar bakınız belki konu dışına çıkacağım fakat bu örneği 
vermekte fayda var. CHP'li bir Belediye Başkanı, 2009'dan beri bunu gördük Bayraklı özeline          
söylüyorum. CHP'li bir Belediye Başkanı aday adayı olur, adaylığı gerçekleşir bir takım     
vaatlerde bulunur, sürecin içerisinde gelir yapamayacağı vaatleri verdiği için elde var sıfırla 
sürecini tamamlar. Fakat AK Partili bir Belediye Başkanı aday adayı olur, aday olur,         
yapabileceklerini konuşur. Nitekim bugün belediyeciliğimizi yaptığımız İzmir veyahut da 
farklı illerde yaptığımız projeler Bayraklı ile eş değer bütçelere sahip, Bayraklı ile eş değer 
nüfus oranına sahip belediyelerimize sizi ziyarete davet ediyorum değerli arkadaşlar. Şimdi 
biraz önce de ifade ettim tekrar söylemekte fayda var. Değerli arkadaşlar, sizleri incitmek 
istemiyorum ama bu hizmetsizlik maalesef Bayraklılı hemşerilerimiz tarafından alışılagelmiş 
çaresizlik durumunda. Dün 2019 yerel seçimlerinde CHP'li belediyelerin olduğu her ilçede 
çiftçiye bir traktör hediye diyenler bugün bir takım açıklamalar bir takım canlı yayınlarda 
yaptıkları açıklamalarda o dönem benim sosyal medya hesabım çarpıcıydı sadece çarpıcı  
olsun diye bunu söyledik yoksa gerçekleştiremeyecektik dediler. Bugün o arkadaş, o Sayın 
Başkan hangi görevde siz de biliyorsunuz. Peki, Sayın ÖNAL bu vaatlerin tümünü çarpıcı 
olsun diye mi verdi? Gerçekleştirmek için mi verdi? Değerli arkadaşlar, pazar yerleri ile ilgili 
bir takım konular yazılmış, çok notlarım var ama fark ediyorum ki cevap vereceksiniz onlara 
da cevap vermek üzere uzatmak istemiyorum. Pazar yerleri ile ilgili bir takım çalışmalar   
yapılmış, oraya Zabıta Müdürlüğümüz de gidilmiş. Her pazar kurulduğunda Bayraklı’nın 
hangi mahallesinde olursa olsun pazarcılarımızdan şikâyet var. Hangi pazar yerleri bu noktada 
düzenlendi veyahut da oradaki sosyal alanları tamamen tamir edildi merak ediyorum. Asfalt 
serim işlerinden bahsedilmiş. Milattan önce 625 yılında bulunmuş asfalt, asfaltı bulanlar kim 
bilmiyorum Babiller zamanından bahsediliyor ama maalesef yamayı da CHP'li belediyeler 
bulmuş değerli arkadaşlar. Bununla ilgili, faaliyet raporuyla ilgili, faaliyet raporuyla ilgili, 
faaliyet raporuyla ilgili… 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
Emre DEMİR- Hangi şirketleri beyefendi? Hangi büyük şirketleri? Şimdi tamamlayacağım 
tabii de dilek ve temennilerde de bu konulara cevap vermek istiyorum, oynanan tiyatrolarla 
ilgili hatta. Değerli arkadaşlar, ben AK Parti Grup Başkan Vekili olarak Cumhur İttifakı adına 
maalesef faaliyetsiz faaliyet raporuna oy çokluğu veriyorum. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Evet evet Özlem Hanım elini kaldırmıştı 
sonra çok kısa alayım. Çok uzatmayalım olur mu Özlem Hanım? 
Özlem AVCI- Değerli Başkanım... 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Şöyle Muhammet Bey… 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
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İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Arkadaşlar keyfimden kimsenin konuşmasını 
sınırlandırmıyorum. Muhammet Bey’e elbette ki söz vereceğim, Özlem Hanım bekliyordu 
önceliği… 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Tamam, Muhammet Bey lütfen buyurun söz 
sırası sizde. 
Muhammet ŞAHİN- Değerli meclis üyeleri, kıymetli arkadaşlarımız herkese iyi akşamlar 
diliyorum. Şimdi tabii biz yaklaşık 6 yıldır burada faaliyet raporu dinleye dinleye bir hal   
olduk, sadece dinlemekten ibaret. 6 yıldır biz burada faaliyet raporlarını dinliyoruz ama     
faaliyet raporlarında tabii bu faaliyetlerin ekseninde insan var dolayısıyla Bayraklı’daki     
yaşayan vatandaşlarımız var. Faaliyetlerin ana ekseni, bu faaliyetlerin dokunması gereken 
hususlar vatandaşlarımız, Bayraklı’daki vatandaşlarımız. Günlük hayatlarını, günlük         
yaşantılarını kolaylaştıracak belediyenin yetki ve sorumluluk alanındaki meseleleri hızlı bir 
şekilde çözüm üretecek, meseleleri ortaya koyacak bir kurumsal yapı. Fakat devlette ve     
kurumsal yapıda devamlılık esastır. Bu kurumsal yapının esasında devamlılığında da bu    
şekilde devam etmesi gerekirken evet Bayraklı'da da kurumsal yapının devamlılığı esas fakat 
burada esas olan faaliyetlerin yapılmadığı, faaliyetlerin eksik yapıldığı, esas yapılması işlerin 
gereken yapılması gereken en önemli işlerin yapılmadığı ile alakalı devamlılık esas.        
Cumhuriyet Halk Partisi'nin Bayraklı Belediye Başkanlığı’nı kazandığı dönemden bugüne 
kadar Bayraklı’nın en önemli meselelerinin çözümünü paspas altına iteleyip farklı farklı    
meseleleri sadece burada yapmacık, göstermelik işleri yapmaya çalışmaktadır. Şimdi esas   
faaliyetlerdeki meseleler Bayraklı'nın en önemli ihtiyaçlarının, en önemli meselelerin        
kökünden çözümlenmesi konuları olması lazım. Şimdi ben bakıyorum Bayraklı’daki Çocuk 
ve Gençlik Kenti ile ilgili meseleleri arkadaşlarımız dile getirdi. Diğer meclis üyesi           
arkadaşlarımız da bunlara müdahale etti. Şimdi bu Çocuk ve Gençlik Kenti derken ya biz  
arkadaşlar çocuklarımızın Bayraklı'da faaliyet raporlarına bakıyorum açılan park yok.       
Bayraklı’daki parkların değişen mobilyaların daha hedefini tutturamamışız. Şimdi hiç değilse 
yani ekonomik kriz dediniz, deprem dediniz, işte sel dediniz vesaire vesaire bir sürü           
meseleleri dile getirdiniz. Ya arkadaşlar bir parkı da mı yapamıyor ya koskoca Bayraklı    
Belediyesi? Veyahut da parkı yapmadınız ya parkın içindeki şu tefrişatı da mı                           
değiştiremiyorsunuz? Yani hiç değilse kolay, basit işleri yapın. Yani bunları bile                
yapamayacak durumdasınız. Her gelen Belediye Başkan Adayı Cumhuriyet Halk Partisi'nin 
Bayraklı'da adaylık sürecinde ve Belediye Başkanı olmadan ki sürecinde her mahalleye bir 
spor salonu, her mahalleye bir spor alanı diye söz veriyor, başlıyor. Arkadaşlar ben 6 yıldır 
buradayım. Serdar Bey de Belediye Başkanı olmadan önce söz vermişti ve devamında Sayın 
Başkan da bununla ilgili vermiş olduğu sözler var kulüplere, vatandaşlara vesaire. Arkadaşlar 
hiçbir tane spor salonu ne yapıldı ne bu faaliyetlerle ilgili katkı sunuldu. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Sayın meclis üyem özür dileyerek            
bölüyorum ama Başkanımız ayrılacağı için oylatmam gerekiyor yoksa sizin konuşmanıza özel 
bir durum değil. Çok kısa müsaadenizi oylamadan sonra devam etmek üzere istesem ve öyle 
devam etsek olur mu? 
Muhammet ŞAHİN- Şimdi Sayın Başkan, biz şuanda faaliyet raporuyla ilgili konuşuyoruz, 
faaliyet raporuyla ilgili meseleleri dile getiriyoruz. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Tamam, sizlere sevap verebilmesi adına… 
Muhammet ŞAHİN- Burada Bayraklı dışındaki bir meseleyi, Bayraklı’nın meselesi dışında 
bir konuyu veya bunu… 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Faaliyet raporu hakkında konuşmayı 3     
dakika ile sınırlandırmayı meclisimizin oylarına sunacağım eğer ki devam etmek isterseniz. 
Şu anda Başkanımız buradayken oylatma yapacağım ve sonrasında isterseniz dilek            
temennilerde devam edebilirsiniz ya da süreyle ilgili meclisimizin oyuna sunacağım. 
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Muhammet ŞAHİN- Tamam, oylatın. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Özlem Hanım buyurun. 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Bütün parti, Emre Bey bakın burada iyi   
niyetle şunu söylüyorum; Başkanımızın iddialara cevap verebilmesi adına… 
Muhammet ŞAHİN- Sayın Başkan biz burada… 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Peki, buyurun bekliyoruz. 
Muhammet ŞAHİN- Siz oylayacaksınız oylayın ben bekleyeyim oylamanızı, devam edeyim 
sonra. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Buyurun lütfen, tamam sizi dinliyorum ben 
iyi niyetle açıkladım. 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Ben iyi niyetle açıkladım ama görüyorum ki 
karşılığı yok o nedenle buyurun Muhammet Bey sizi dinliyoruz. 
Muhammet ŞAHİN- Yani sizin konuya müdahale etmeniz 3 dakikalık işi 6 dakikaya çıkarttı. 
Yani şu anda ben konuyu bitirmiştim ama uzatıyorsunuz meseleyi. Yani ben niye anlamsız 
uzatıyorsunuz onu da anlamadım. Şimdi zorunuza mı gidiyor yani? Bu konuştuğumuz       
meseleler benim kendi partimin meselesi, kendi babamın meselesi, kendimin meselesi değil. 
Buradaki konuştuğumuz meseleler Bayraklı'da yaşayan her vatandaşın meselesi, her          
yaşayanın, sizin de meseleniz, buradaki bulunan arkadaşların da meselesi. Biz burada kendi 
meselemizi konuşmuyoruz ki. Evet, sadece Bayraklı Belediyesi neyden ibaret biliyor         
musunuz faaliyetleri? Siz de bunu iyi biliyorsunuz Sayın Başkan, 6 yıldır burada meclis     
üyesisiniz sadece sosyal medyadan ibaret. Sadece getiriyorsunuz burada, sosyal medyada   
burada görsel olarak millete gösteriyorsunuz. Bugüne kadar göstermiş olduğunuz ne görseli 
burada meclis üyelerine ne de paylaşmış olduğunuz sosyal medyadaki konuların hiçbir tanesi 
gerçekleşmedi. Evet, biz bunları soruyoruz. 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
Muhammet ŞAHİN- Evet, burada sadece fotoğraftan ibaret. Biz daha önce de söylemiştik 
bunu ifade… 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
Muhammet ŞAHİN- Sözümü kesmeyin, size laf gelince cevap verirsiniz. Sadece sosyal 
medyadan ibaret bir belediye haline getirdiniz Bayraklı Belediyesini. Evet, burada kentsel 
dönüşümle ilgili en önemli Bayraklı’nın meselesi nedir? Kentsel dönüşüm. Ne yaptınız    
kentsel dönüşümle ilgili? Biz 6 yıldır burada kentsel dönüşümle ilgili 20 tane sunum izledik, 
20 tane konu izledik, 20 tane hadisenin altına, meselelere yorum yaptık. Şu anda geldiğimiz 
durum nedir? Sıfır. Bir tane kentsel dönüşümle ilgili bir mesele çözüldü mü? Çözülmedi.  
Bayraklı deprem bölgesi, en önemli meselemiz deprem değil mi? Bayraklı’da deprem olmadı 
mı yakın tarihte? Depremle ilgili ne yaptınız Bayraklı'da? Evet, faaliyet raporunda Bayraklı'da 
depremle ilgili şu meseleyi önüne çözüm ürettik diyebiliyor musunuz? Var mı bu kitapçıkta? 
Yok. Çünkü yapamıyorsunuz siz, yapamazsınız da. Çünkü böyle bir idealiniz, böyle bir    
umudunuz, böyle bir hedefiniz yok sizin. Diğer ikincisi Bayraklı’nın en önemli                  
meselelerinden evet Sevgi Yolu, evet Sevgi Yolu. Bayraklı'da her yaşayan vatandaş haftada 
bir Sevgi Yolu’na iniyor. Sevgi Yolu Projesi diye getirdiniz bu meseleyi burada çözeceğiz 
dediniz, var mı burada Sevgi Yolu ile ilgili bir faaliyet? Var mı böyle bir hedefiniz, böyle bir      
öneriniz? Yok. Sadece sosyal medyada, getirdiniz burada görsel olarak bize seyrettirdiniz. 
Evet, Sayın Başkan değildi ama Serdar Başkan burada Belediye Başkanıydı ama devamlılık 
esastır kurumlarda kaldı ki aynı siyasi partinin devamlılığı niteliğinde ama yine yok. Sevgi 
Yolu burada, var mı değişen bir şey? Yok. 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
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Muhammet ŞAHİN- Evet, konuşacağız şimdi onları anlatacağım şimdi. Evet, Bayraklı    
vizyon kenti diyorsunuz değil mi? Evet, 6 yıldır ben burada söylüyorum Bayraklı’nın        
vizyonunu yok diyorum, anlatamıyorum size. Ya arkadaşlar Bayraklı Belediyesi’nin Kent 
Meydanı yok Kent Meydanı. Var mı Bayraklı Belediyesi’nin Kent Meydanı? Tören yapılan 
alana bakar mısınız? Yakışıyor mu Bayraklı'ya? Yakışıyor mu Bayraklı’nın merkezine?     
İzmir'in kalbi dediğiniz yere yakışıyor mu? Sayın meclis üyeleri evet zorunuza gidiyor ama 
bunlar hayatın gerçekleri, zorunuza gitmesin bunlar Cumhuriyet Halk Partisi'nin Bayraklı'da 
yönetimsel başarısızlığının gerçeklerini ifade ediyorum ben burada. Evet, yolların durumu 
evet yolların durumu. Arkadaşlar şöyle size diğer meclis üyelerine de rica ettim gelin hep   
birlikte toplanalım veya komisyon toplansın, bir komisyon yapın komisyonun adı da ne olsun 
biliyor musunuz? Yol kontrolü komisyonu. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Daha önce son model arabanızla gezerken alt 
takımlarınızla ilgili durumdan bahsetmiştiniz. 
Muhammet ŞAHİN- Arkadaşlar yol kontrolü komisyonunu kuralım, siz yine üç kişi olun 
komisyonda biz tek kişi olalım sıkıntı yok bunda. Yolları bir kontrol edelim, yolların         
çukurlarını bir kontrol edelim. Arkadaşlar, Bayraklı Belediyesi burada vatandaşın… 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Muhammet Bey, öncelikle faaliyet raporu 
2025 yılının faaliyet raporu… 
Muhammet ŞAHİN- Bakın benim konuştuğum şeylerin hepsi faaliyet raporunda olması   
gerek konular… 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Siz de burada 6 yıldır meclis üyesisiniz ve 
biz sizden 6 yıldır benzer kelimeleri duyuyoruz. Teşekkür ederiz eleştirileriniz için… 
Muhammet ŞAHİN- Evet, doğru siz de buna katılıyorsunuz değil mi? 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Teşekkür ederiz sağ olun, ağzınıza sağlık… 
Muhammet ŞAHİN- Siz de katılıyorsunuz farkındayım… 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Şu anda Özlem Hanım’a, faaliyet raporunun 
oylanmasından önce Özlem Hanım’a söz veriyorum… 
Muhammet ŞAHİN- Çünkü ben Sayın Başkan evet, siz de bunu istemiyorsunuz… 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Ve sonra oylamayı gerçekleştiriyorum.    
Buyurun Özlem Hanım. 
Muhammet ŞAHİN- Siz de bunu söylememi istemiyorsunuz fakat bunlar Bayraklı’nın    
gerçekleri. Ben 6 yıldır bunları söylemeye devam ediyorum evet meclis üyeliğim sonuna  
kadar bunları söylemeye devam edeceğim burada. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Muhammet Bey arkadaşlarımızın hakkına 
girmeyelim olur mu? 
Muhammet ŞAHİN- Siz ne zaman bu işleri yaparsanız biz de o zaman söylemeyiz, teşekkür 
ederiz. Teşekkür ediyorum. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Tamam, teşekkür ederiz, sağ olun. Buyurun. 
Özlem AVCI- Sayın Başkan, değerli meclis üyesi arkadaşlarım ve çok değerli Bayraklılı  
vatandaşlarımız. Bugün burada ne yazık ki bu konuşmayı yapmakta çok provoke edildik, o 
yüzden herkes lütfen sessizce dinlesin. Öncelikle Emre Bey, hiçbir sunuşumuz sınıfta        
kalmadı. Çünkü engellilerle ilgili yaptığımız çalışmaları 96 ve 97. sayfalarda görebilirsiniz. 
Ayrıca Kent Konseyimizin kurmuş olduğu bir Engelli Meclisimiz var, onlar da çalışmalar 
yürütüyor. Aynı zamanda Muhammet Bey, 2024 yılı faaliyet raporunu oyluyoruz biz. Yani 
daha süreç gelmedi. Gelecek gelmeden geleceği konuşuyoruz çok yanlış, önce bir gör ondan 
sonra konuş. Bugün burada bir adaletsizliği… 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Hatibin sözünü bölmeyelim. Kimse sizin    
sözünüzü bölmedi Muhammet Bey, lütfen. 
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Özlem AVCI- Bir çifte standarttı ve ne yazık ki siyasi intikamcılığı sizlerin ve kamuoyunun 
vicdanına havale etmek için söz aldım. Bu ilçenin sınırları haritaya göre değil oy hesaplarına 
göre çizildi. Vatandaşın hizmet hakkı, birilerinin sandık matematiğine kurban edildi ve biz 
bugün o hesapların bedelini ödettirilmeye çalışıyoruz. 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Arkadaşlar kişisel yorum yapmayın. 
Özlem AVCI- Biz molozu planlı yere dökmedik diye ceza yiyoruz ama siz doğayı… 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
Özlem AVCI- Bak, lütfen konuşmasını bilin ama bir susun ya bir susun… 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
Özlem AVCI- Ya biz dinledik çıt çıkarmadık bir susun. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Emre Bey. 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
Özlem AVCI- Kentin sınırları çok alakalı saygıdeğer Bayraklılı vatandaşlar, bu kentin          
sınırları ne yazık ki oy oranını alabilmek için kurulmuş ama hesapları da uymadı hiçbir     
zaman. Dinleyeceksiniz. Belediyemizin, ilçemizin, dinler misin? 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Arkadaşlar, bir saniye Özlem Hanım.       
Arkadaşlar bakın burada sizler seçilmiş kişilersiniz lütfen meclisin adaplarına uygun         
davranalım… 
Özlem AVCI- Neden bu konuşmalarımı yaptığımı… 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Hatibi dinleyelim lütfen kimse bölmesin, rica 
ediyorum. 
Özlem AVCI- Evet, dinlerseniz anlayacaksınız. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Kendimize yakıştığı gibi davranalım lütfen. 
Özlem AVCI- Belediyemizin, ilçemizin, şehrimizin en temel sorunlarından biri olan çöp ve 
moloz döküm alanı ihtiyacıyla ilgili her başvuru ne yazık ki AKP iktidarı tarafından          
Büyükşehir Belediyemizin defalarca başvurduğu halde ÇED raporları keyfi gerekçelerle    
siyasi saikler tarafından reddediliyor. Raporu vermeyerek bizi hizmet üretemez hale          
getirmeye çalışan bu zihniyet iş kendi yandaşlarına, kendi çıkar çevrelerine gelince dağın   
başını imara açıyor, orman alanlarını talan ediyor, bir gecede ÇED raporunu jet hızıyla    
onaylıyor. Bu nasıl vicdan? Biz doğaya saygılı, bilime dayalı, planlı bir yönetim anlayışıyla 
bu ilçeye hizmet etmeye çalışırken, AKP iktidarı elindeki devlet gücünü belediyemizi ve    
belediyelerimizi kilitlemek için kullanıyor. Yetmiyor, bugün utanmadan, sıkılmadan hem   
idari para cezalarıyla bizi yıldırmaya çalışıyorlar, hem televizyon kanallarında algı            
operasyonu yapıyorlar. Çünkü dertleri çevre değil. Biz her türlü baskıya rağmen bu kente  
sahip çıkmaya devam edeceğiz. Bugün buradan sizlere sesleniyorum; halkın seçtiği           
belediyelere engel olan herkes yarın halkın vicdanda mahkûm olacaktır. Biz bu şehre hizmet 
etmeye devam edeceğiz. Biz bu göreve saraydan değil sandıktan güç alarak geldik. 
2025 yılı Bayraklı faaliyet raporunu oylarınıza sunuyorum. Cumhuriyet Halk Partisi Grubu 
Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğu ile kabul edilmiştir. Başkanım isterseniz yerinize 
geçebilirsiniz. 
BAŞKAN- Yok yok siz şey yapabilirsiniz benim birazdan ayrılmam gerekecek. Değerli    
arkadaşlar, 2024 yılının stratejik planı halen devam ediyor. Faaliyet raporu bir önceki yılın 
stratejik planına dayanarak hazırlanır. 5 yıllık hazırlanmış olan stratejik plan 2025 yılından 
itibaren benim dönemimi kapsıyor ve ne mutludur ki gençlikle anılan bir ilçede hedef olarak 
gençlerin gelecek vizyonu, gençlere göre bir ilçenin belirlenmesi hedef olarak konulması bile 
benim için gurur verici. Ben bundan hicap duymam. Kendim önemsediğim konuların başında 
kentsel dönüşüm geliyordu. Seçim döneminde bunu fazlasıyla da söyledim. Bayraklı deprem 
yaşamış, ülkemizin deprem kuşağında olması sebebiyle insan sağlığını, insan canını          
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ilgilendiren en önemli konunun başında kentsel dönüşüm geldiğine de ben de inanıyorum. 
Kentsel dönüşüm belediyelerin marifetiyle dönüşemeyecek bir durum olduğunu sizler de  
biliyorsunuz. Ama başladığımdan bugüne ve kendi karakterimi, kendimi bildim bileli siyasi 
popülizme hiçbir zaman kaçmadım. İnsanların duygularıyla, vicdanlarıyla, ahlaklarıyla hiçbir 
zaman oynamadım. Seçim döneminde, adaylığımda da dahil olmak üzere tutamayacağım   
hiçbir sözü vermedim arkadaşlar. Adayınızın sözlerini tekrarlamak durumunda bırakmayın 
beni. Ben onlarca yerde verdiğim sözlerden, hayır demelerimden tepkiyle ayrıldım, oy     
vermeyeceğiz sözleriyle ayrıldım ama yine siyasi popülizme kaçmadım. Ne mutludur ki    
bugüne kadar bu ahlakla geldim ve başladığım günden bugüne de vatandaşın yararına olan 
yaptığım her bir harcamanın fakirin fukaranın beytülmalı olduğunu, bunların ödediği vergiler 
olduğunu hiçbir hizmette şahsım adına da böbürlenmedim. Çünkü harcadığım para benim 
babamın parası değil. Bu milletin vergilerinden oluşan bir para. Ve o sebeple demin dile   
getirmeye çalıştığım Bayraklı Belediyesi şu kadar ceza ödeyecek bu bir marifet değil.        
Arkadaşlar demin Grup Başkan Vekilimiz de dile getirdi, Bayraklı ilçe sınırları oluşurken bir 
şantiye alanı bile verilmemiş. Bu ilçe kurulurken bu ilçenin bir meydana ihtiyacı vardı, bu 
ilçenin yarın rezerve alan olarak kullanabileceği alanlara ihtiyacı vardı, bu ilçenin hizmetlerini 
sürdürmek üzere hem hayvan barınaklarına hem molozları taşıyabileceği, çöplerini transfer 
edebileceği alanlara ihtiyaç duyulduğu halde bunlar düşünülmeden bu ilçe sınırları oluştu. Ve 
ne üzücüdür ki 15 yıldır Bayraklımızda Temizlik Hizmetleri Şantiyesinde bu nakil transfer 
hizmetinin yapıldığı yerde hiçbir kimse dert etmemiş o yer, Milli Eğitim'e tahsisli Milli     
Eğitim kullanımında olan bir alan. 15 yıldır kimse buna ses etmeden bizim dönemimizde ne 
hikmetse bizler de milletin oylarıyla seçildik, Çevre ve Şehircilik İl Müdürlüğü’nün bir işlemi 
başladı siz buraya çöp dökmüşsünüz, döktürmeyiz. Arkadaşlar 3 yıl önceden dökülmeye   
başlanmış. Daha önceki dönemlerde de dökülmüş, belli periyotlarla temizlenmiş ve bize gelen 
bir yazı gereği 1 ayda boşaltmamız istendi. 12 milyon bu belediyenin parası harcanarak 1  
ayda 600 kamyonun üzerinde o hafriyat molozları taşınarak biz kaldırdık. Karşı tarafında yeşil 
alan olarak kullanılan, geçmişte hayvan pazar alanı olarak, kurbanlık pazar alanı olarak     
kullanılan yerde bizler moloz yeri bize gösterilmediği için, atılan hafriyatları                      
götürebileceğimiz bir yer olmadığı için oraya topluyoruz, kendi araçlarımızla haftalık ya da 
aylık oradan döküm alanlarına taşımak zorunda kalıyoruz ve biz bunu saklamıyoruz. Bunu da 
söylüyoruz arkadaşlar, burası sadece bir transfer yeri olarak kullanılıyor. Bizler                  
götürebildiğimiz en yakın yerler arkadaşlar maalesef Seferihisar. Günlük vatandaşın 10 torba 
hafriyatı, molozu alınıp Seferihisar‘a götürüp getirilerek biz bunun üstesinden gelemeyiz. 
Orada biriktirip dal artıklarını da, kanepe koltuk artıklarını da, molozları da biriktirip kendi 
kamyonlarımıza istifleyip zaten götürüyoruz. Orada 10 yıllık bir hafriyat yok, 10 günlük bir 
malzeme var. Bayram öncesinde gelen bir şikâyet üzerine Çevre ve Şehircilik işlem yapmaya 
geliyor bize 15 gün süre veriyor. Biz 15 günde Büyükşehrimizden de aldığımız destekle    
onlarca kamyonla buraları boşaltıyoruz ama ne hikmetse bazı arkadaşlarımız marifet bilerek 
şikâyette bulunuyorlar, bakın tam temizlenmemiş. Arkadaşlar, şikâyet gereği istenen her    
taraftaki molozu kaldırdık ama yenisi geliyor. Şikâyetler şu an Çevre Şehircilik eliyle 4     
milyona yakın ceza yazılmış. Arkadaşlar, bu paralar babamızın cebinden çıkmıyor. Bayraklı 
halkına hizmet olarak yapılacak masraflar hizmetten kısılıyor ve geldiğim günden bu yana 
parti kimliğimle övünürüm, dışarıda partilik çalışmalarımı yürütürüm, Belediye Başkanı   
olduğum günden bu yana hiçbir kimseyi ayırmadan bu belediyenin bir kuruşunun hesabını 
yaparak bu hizmetleri sürüyorum. İsrafın önüne geçilecek, tasarrufla sürecek, 15 yıldır bunu 
dinliyorlarmış. Arkadaşlar, tasarruf da israfın önüne geçmek de bir günlük bir iş değil, Bizler 
hayatımızda olduğu gibi, ev ekonomimizde olduğu gibi belediyede de bunu hedef olarak 
koymak bir övünülecek durum arkadaşlar. Geldiğim günden bu yana israfın önüne geçecek, 
bu tasarrufu yapan biri olarak bütün hizmetlerimizi imkânlarımız doğrultusunda yapıyoruz. 
İsraf gördüğünüz bir yerini söyleyin ya arkadaşlar. Sizden rica ediyorum, burada yaptığın şu 
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harcama israfa giriyor, yaptığın şu gider burada kendi vatandaşımızın önceliği değil de      
keyfiniz deyin. Ya insanda önce vicdan olur. Az önce konuşurken hicap duyuyorum ya bazı 
sözlere cevap vermeye. Arkadaşlar, siyasi anlayışlarımız ayrı olabilir, hayata farklı yönlerden 
de bakıyor olabiliriz ama bu belediyenin imkânı ile kalkıp kusura bakmayın ne benim ne    
meclis üyelerimizin ne de çalışma arkadaşlarımızın, hiçbirimizin hak etmediği şekilde bu   
ithamlarda bulunmanız arkadaşlar çok yakışıksız. Bayraklı Belediye Meclisinde her birimiz 
vatandaşımızın oyuyla seçilmiş, her birimizin saygınlığını sürdürmesi en başta Bayraklı    
halkına bir vazife, bir gereklilik arkadaşlar. Bu meclisin seçilmiş meclis üyelerinin            
üslubundan vallahi yer yer hicap duyuyorum. Hangi birine nasıl, hangi dille cevap vereceğimi 
şaşırıyorum. Arkadaşlar, siz hizmeti eleştirebilirsiniz, yaptığımızı ya da yapamadıklarımızı      
söyleyebilirsiniz ama kalkıp da arkadaşlar bu şekilde siyasi popülizmle, oradan kesip buradan 
kırpıp şuraya yapıştırmak çok doğru değil. Faaliyet raporu görüşülmeden belediyenin son bir 
yıl içerisinde yapmış olduğu çalışmaları tek tek söyledim. Eksik görebilirsiniz ama şunu    
söyleyeyim arkadaşlar olan imkânı, bütçeyi kuruşun hesabını yaparak vatandaşın öncelikle 
hizmetlerine ayırmaya çalıştık ve bizler onlarca alanda bu hizmetleri veriyoruz. Gençlikle 
ilgili söylediniz hele ki dezavantajı mahallelerde bir çocuğumuzun spor eliyle hayata         
kazandırılmasının bütün hizmetlerimden üstte, öte gördüğüm bir yerde arkadaşlar yaklaşık 
2000 kişi bu hizmetlerden faydalanıyor, bunlar gariban çocukları. Bayraklımızın sahilinde 
geçmişte bir havuz vardı 84 yılından kalma. Uzunca bunu size ifade ettim. Ben kendi         
çocuğumun 84 yılından kalma kolonu kirişi ayrılmış bir yerde yüzmesini istemem ve hiçbir 
kimsenin bize emanet ettiği çocukların orada olmasını istemem. O havuz şu an yenileniyor. 
Özlemini duyduğumuz Bayraklımızın merkezinde, Bayraklı ile özdeşleşmiş o havuzu hayata 
geçirmek için de çaba içerisinde olduğumuzu biliyorsunuz ve Özlem Hanım demin Grup   
Başkan Vekilimiz yine dile getirdi, arkadaşlar göreve başladım ilk anda itibaren temennim de 
yaklaşımım da bu kendi belediyemizin öz kaynakları olan araçlarını satın alabilmesiydi.    
Bunun mücadelesini veriyorum, bununla ilgili sizden destek de istedik ama bu kurumların 
artık yaklaşımlarının siyasi olduğuna ben de inanıyorum. Arkadaşlar, geldik bütün araçları 
almak üzere talepte bulunduk, yatırım teşvik belgesi denildi. Geldik, Eylül Ayından sonra bir 
yıllık ihale yaptık araç maliyeti toplamda 300 milyona biz bütün araçlarımızı alabilecekken 
sadece çöp araçlarımızla ilgili bir yıllık gelen teklif 180 milyondu. İhaleyi iptal ettik, 3 yıllık 
çıktık. Tamam, sadece iş makinelerimizin bir kısmını alalım, meclisin bana verdiği yetkiyle 
136 milyon için İller Bankası başvurduk 1 yıldır orada bekliyor. 2024 yılında, burada yine 
sizlere söz verdim arkadaşlar İller Bankası’na bir daha başvuracağız bir daha sizden yetki 
aldık, başvurduk. Bir yandan arkadaşlar çöp ihalemizin 3 yıllığı 180 milyona verildi, biri    
itirazda bulunuluyor, iptal ediliyor. 2 yıllığına çıktık 192 milyon teklif geldi. Arkadaşlar,        
2 yıllığına 2020 model araç istiyoruz daha yükseğine geliyor. Ak Partili belediyeler itiraza 
konu olduğunda 2022-2023 model araç istedikleri için iptal edilmiyor. Hatta 2024 model araç, 
çöp kamyonu isteyenlerde iptal edilmiyor bir Cumhuriyet Halk Partili Belediye 2022-2023 
model istedi diye şikâyete konu oluyor. Ya arkadaşlar cezalandırdığınız Cumhuriyet Halk 
Partisi Belediyesi değil, cezalandırdığınız Bayraklı halkı ve cezalandırdığınız kamunun 
imkânı. Bu para Bayraklı Belediyesi’nin kasasından geçiyor ben 5 yıl boyunca kredi ödemeye 
hazırım arkadaşlar. İller Bankası kredi verdiğinde Devlet Malzeme Ofisinden araçlarımızı 
alalım ve zorluğunu ben çekeceğim, bir sonraki dönemde gelen hangi arkadaşımız ise en 
azından kendi imkânı ile kendi malı araçlarımızla bu hizmetler verilebilecek. İyi niyetli atmış 
olduğumuz bu adımlarda en azından yanımızda olun. Diğer yerlerle ilgili de arkadaşlar,      
Bayraklı Belediyesi’nin Bayraklı sınırlarında moloz, hafriyat dökebileceğimiz bir alanımız 
yok. Temizlik hizmetleri şantiyemiz yok. Milli Eğitim'e onlarca tahsisli yerimiz var helali hoş 
olsun. Çocuklarımıza gelecek hiçbir yardımı, yatırımı ben esirgemem, elimden ne gelirse de 
bütün kamu kurumlarının Bayraklı’ya getirecekleri yardımların, yatırımların yanında         
olduğumu ilk gün de söyledim o samimiyetle de gidiyorum. Onlarca yeri Milli Eğitim'e 25 



Sayfa 18 / 22 
 

yıllığına ücretsiz tahsisini yapmışız, Milli Eğitim’in sadece bizde bir yeri var Temizlik     
Hizmetleri Şantiyesinin olduğu yerde burası sizin değil diye toplanan çöpten bize ceza kesildi. 
Arkadaşlar bu reva mı ya? Onlarca resmi kurum, kamu kurumu Bayraklı Belediyesi’nin   
mülkiyetinde bulunuyor sadece devletin bir yerinde, bize yer verilmiş Milli Eğitim'in yerinde   
orada çöp temizlik şantiyemiz olarak kullandığımız için bize ceza yazılıyor, ceza kesiliyor. 
Burası size ait değil, burası yeşil, yeşilde olduğunu biliyoruz, 15 yıldır orası yeşilde           
kullanılıyordu. 15 yıl boyunca ses etmeyen devlet kurumları, Çevre Şehircilik İl Müdürlüğü 
dün kurulmadı, 15 yıl önce de vardı ve bu hizmetten ne hikmetse birçok çalışmamız bu     
yönüyle arkadaşlar cezalarla engellenmeye çalışılıyor. Burada cezalandırılan bizler değiliz 
Bayraklı halkının kendisidir. Yaptığımız çalışmalarda eksiklerimiz olabilir kabul ediyorum 
ama her bir kuruşun hesabı yapılarak Bayraklımızın, vatandaşlarımızın önceliklerini,         
beklentilerini giderilerek çalışmalar olmuştur. O sebeple arkadaşlar, 2025 yılının 2024'ten çok 
daha başarılı olacağına inanıyorum ama bütün bu hizmetlerin de merkezi hükümetin         
ekonomi politikasıyla da ilintili olduğunu, birlikte gidildiğini de buradan bir kere daha ifade 
etmek istiyorum. Yapmış olduğumuz faaliyetler Bayraklımıza hayırlı olsun. Çok daha büyük 
faaliyetlerin çok daha büyük hizmetlerin olduğu bir yıl olmasını temenni ediyorum. Hepinize 
saygılar sunuyorum. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Belediye Başkanımıza teşekkür ediyorum. 
Arkadaşlar, iyi niyetli ve insaflı yorumlar yapmak her zaman bizleri daha ileriye götürür. 
Kendi siyasi çıkarlarımız için, kendi siyasi gözettiğimiz menfaatlerimiz için Bayraklı halkının 
cezalandırılmasına ön ayak olmak Başkanımızın söylediği gibi doğru bir iş değil. Ben bu   
kitapçığa baktığımda, ben bu kitapçığa baktığımda… 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Daha demin Belediye Başkanımız bir cümle 
kurdu Muhammet Bey, biz hepimiz seçimle buraya geldik ve kendimize yakıştığı şekilde, ses 
tonumuzu, ifadelerimizi seçerek rica ediyorum lütfen kendinize yakışacak… 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Kendinize yakışacak, kendinizi doğru ifade 
edecek şekilde tekrarlıyorum kendinize yakışacak şekilde lütfen cümlelerinizi seçiniz, şu anki 
üslubunuz size yakışmıyor. Siyasi olarak takdir görüyor olabilirsiniz bu üslubunuzla ancak 
burası Bayraklı Meclisi, burada sizler seçilmiş insanlarsınız lütfen söz sırası size geldiğinde o 
şekilde konuşmanızı tamamlayın, meclis düzenini bozmamanız yönünde sizi uyarıyorum  
Sayın meclis üyem. 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Muhammet Bey kendi kendinize eğer      
konuşmaya devam edecekseniz konuşabileceğiniz salonunun dışında bir alan bulunuyor. Şu 
esnada hiçbir meclis üyemiz söz verilmediği takdirde sizi dinlemek zorunda değil. 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Muhammet Bey üslubunuza dikkat edin. 
Sizi, benden yaşça büyüksünüz üslup konusunda uyarmak istemiyorum. Devam edelim, lütfen    
arkadaşlarınızın hakkını çalmayın. 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Muhammet Bey tedbir almak zorunda      
kalacağım lütfen üslubunuza son kez uyarıyorum dikkat edin. 
 
VI. DİLEK VE TEMENNİLER 
 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Evet arkadaşlar dilek ve temennilere        
geçiyorum. Dilek ve temennilerde söz almak isteyen arkadaşlar. 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
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İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Muhammet Bey lütfen. 
Dilek ÖZKAN ŞİMŞEK- Sayın Başkanım, değerli meclis üyeleri, kıymetli katılımcılar    
sizleri saygı ve muhabbetle selamlıyorum. Çevre bilincini arttırmak ve sürdürülebilir bir    
gelecek inşa etmek adına önemli bir gün olan 30 Mart Uluslararası Sıfır Atık Günü sebebiyle 
AK Parti Grubu adına söz almış bulunmaktayım. Sıfır atık hareketi Cumhurbaşkanımız Sayın 
Recep Tayyip ERDOĞAN'ın kıymetli eşi ve Birleşmiş Milletler Sıfır Atık Danışma Kurulu 
Başkanı Sayın Emine ERDOĞAN hanımefendinin öncülüğünde 2017 yılında başlatılmıştır.  
Uluslararası Sıfır Atık Hareketi dünyanın dikkatini çekerek bir farkındalık oluşturmuş ve   
küresel bir çevre seferberliğine dönüşerek 7 yılda 7 kıtaya yayılmıştır. 2022 yılında Birleşmiş 
Milletler Genel Kurulu’nda 105 ülkenin desteği ile 30 Mart Uluslararası Sıfır Atık Günü   
olarak kabul edildi ve yine 2022 yılında Birleşmiş Milletler Sıfır Atık Danışma Kurulu      
kurulması duyuruldu ve Emine ERDOĞAN hanımefendiye Danışma Kurulu Başkanlığı teklif 
edildi ve ne mutlu bize ki tüm dünyada bu hareket her yıl büyüyerek Sıfır Atık Hareketi   
Türkiye'nin öncülüğünde ülkemizin sınırlarını aşarak dünyada küresel bir farkındalık halkası    
oluşturmuştur. Bu yıl 30 Mart Uluslararası Sıfır Atık temasında moda ve tekstilde sıfır atık 
konusu seçildi. Dünyada ve ülkemizde gerçekleştirilen etkinliklerde tekstil atıklarının geri 
dönüşümüne dikkat çekildi. Ülkemizde 2017 yılında başlayan Sıfır Atık Projesi kapsamında 
atıkların geri dönüşümünü ve ülkeye, ekonomiye önemli katkılar sağladığını görüyoruz.    
Doğal kaynakların korunması ve çevre kirliliğinin azaltılması yönünde somut adımlar      
atılmıştır. Ülkemizde 205 bin binada Sıfır Atık Yönetim Sistemine geçilmiştir ve 25 milyon 
kişiye Sıfır Atık Eğitimi verilmiştir. 2017'de %13 olan atıkların geri kazanım oranı 2024   
yılında %36.08'e çıkmıştır. 7 yılda Sıfır Atık Hareketi ile 32 buçuk milyon ton kağıt, karton 
ve 9.1 milyon ton plastik kazandırılmıştır ve 3.1 milyon ton cam, 6.4 milyon ton metal ve 
23.4 milyon ton organik ve diğer geri dönüştürülebilir atıklar olmak üzere toplam 74 buçuk 
milyon ton atık ekonomimize kazandırılmıştır. Sıfır Atık Hareketi ile 552 milyon… 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
Dilek ÖZKAN ŞİMŞEK- 552 milyon, bu da Bayraklımızı ilgilendiren sonucunu dinlerseniz 
bunu da açıklayacağım… 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Meclis üyem tamamlayalım. 
Dilek ÖZKAN ŞİMŞEK- Şu anda 227.3 milyar kilovat saat enerji tasarrufu da sağlanmıştır 
geri dönüşüm ile. Sıfır Atık Hareketi ile geri dönüşümle 256 milyar lira ekonomiye           
kazandırılmıştır. Böylece 10 milyon hanenin yıllık elektrik faturası kadar tasarruf              
sağlanmıştır. 10 Şehir Hastanesi veya 500'den fazla okul inşa edilebilecek büyüklükte kaynak 
oluşturulmuştur. Yüz binlerce kişiye istihdam sağlayarak iş gücüne katkıda bulunmuştur. Sıfır 
Atık Hareketi ile sudan 1.71 trilyon litre tasarrufla İstanbul'un 7 yıllık su tüketimine eşdeğer 
su tasarrufu sağlanmıştır. 10 milyar insanın bir yıl boyunca her gün duş almasına yetecek  
kadar su kazanımı elde edilmiştir. Bu kazanımlar yalnızca rakamsal değil aynı zamanda    
geleceğimizin teminatıdır. Çünkü her geri dönüşen atık, her tasarruf edilen su, her korunan 
ağaç çocuklarımız için daha yaşanabilir bir dünya demektir. Bu vesile ile Sayın Emine     
ERDOĞAN hanımefendiye ortaya koyduğu liderlik, vizyon ve kararlılık için en içten        
şükranlarımızı sunuyoruz. Bizler onun himayelerinde Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığımızın çalışmaları ile birlikte ortak evimiz dünyaya karşı sorumluluklarımızı yerine 
getirmeye kararlıyız. Tüm doğa dostlarının bu farkındalık hareketinde yer almalarını, ortak 
evimiz dünyamız için temenni ediyoruz. Cumhurbaşkanımızın, dünya beşten büyüktür ve 
daha adil bir dünya mümkündür sözünden ilham alarak çevre alanında da daha adil daha   
duyarlı daha sürdürülebilir bir gelecek için hep birlikte çalışmaya kararlıyız. 30 Mart       
Uluslararası Sıfır Atık Gününü kutluyor tüm dünyayı atıksız dünya hayalimize ortak olmaya 
davet ediyoruz. Bir de size şunu da bildirmek istiyorum, aslında Sivil Toplum                    
Kuruluşlarımıza bu STK'larla ilgili bir ofis kuracağız demişti başta Başkan İrfan ÖNAL. Bu 
bir yıl süre zarfında da kaç ofis açıldı? Nerede? Bunu öğrenmek istiyoruz, öğrenebilir miyiz? 
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Bir de yeşil alanlar, spor salonları, yüzme havuzu, donatı alanları, çocuk oyun alanları, park 
ve bahçeler, anaokulları açacağız demişti Sayın İrfan ÖNAL, kaç adet yaptılar bizleri        
bilgilendirirseniz seviniriz. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Sayın meclis üyem konuşmanız için         
öncelikle teşekkür ediyorum. Şu aşamada görüyorum ki Dilek Hanım'ın genel siyasete ve 
genel konulara ilişkin yorumuyla ilgili AK Parti Grubundan bir itiraz gelmedi. O nedenle  
bizim meclis grubumuzda da arkadaşlarımız konuşma yapıldığında bölünmemesi yönünde 
bunu hatırlatmak istiyorum. Lütfen her hatip kendine söz geldiğinde konuşma yapsın. Bu     
vesileyle ben de Büyükşehir Belediyemizin sıfır karbon ile ilgili hassasiyetini ve güzel      
İzmir’imizin kazandığı bir unvandan bahsedeyim madem Türkiye'den konuştuk. Güzel        
kentimiz İzmir Avrupa Birliği üyesi ülke kentleri dışında ilk defa AB Şehirler Misyonu     
Etiketi alarak bize gururlandırmıştır. Başta Büyükşehir Belediye Başkanımız Sayın Doktor 
Cemil TUGAY'ın önderliğinde 2030 yılında sıfır karbon hedefine ulaşma konusunda bu    
ünvanı alabilmiş olarak meclisimizin almış olduğunu meclisimizin bilgilerine sunuyorum. 
Sıfır atık da bunun bir zaten kolunu oluşturuyor. Bu anlamda güzel İzmir'imizde öncü bir  
şehir. Bunun dışında meclis üyem kreşlerden, parklardan vesaire bahsettiniz. Önünüze gelen 
protokolleri burada bazı meclis üyelerimiz protokoller gelsin diye ısrar ediyor ama sanırım 
önerge metnini okumuyorsunuz. Çünkü önerge metinlerinde bugüne kadar birçok sivil toplum 
kuruluşuyla yapılan işbirlikleri var. Bu işbirliklerinin temelinde de zaten yapılan bu çalışmalar 
ve onlara tahsis edilen alanlar var. Geçmişe dönük meclis tutanaklarımızı incelerseniz       
dilerseniz Yazı İşlerimiz size temin etsin STK’larla ilgili çalışmalarımıza haiz olabilirsiniz. 
Yine Havuz Kafe ile ilgili süreci Belediye Başkanımız açıkladı. Bugün bile gündemimizde 
yer alan önergede Nene Hatun Kız Öğrenci Yurdu’nun onarılmış olduğunu ve faaliyetlerine 
de pardon raporlarının tamamlanmış olduğunu ve faaliyetlerine de devam edebilecek aşamada 
olduğuna dair önerge vardı. Şimdi daha deminki hassasiyeti tekrar hatırlatarak genel siyasetle 
ilgili Bayraklı’yı konuşmuyorsunuz şeklindeki sitemlerinizi Dilek Hanım’a yöneltmediğiniz 
için bunu tekrar hatırlatarak CHP Grubundan söz almak isteyen arkadaşlarım varsa… 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Çok özür dilerim buyurun söz sırası meclis 
üyem buyurun. 
M. Ramazan DEMİR- Sayın Başkan, değerli meclis üyesi arkadaşlarım, Bayraklı Belediyesi 
sınırları içinde yer alan Turan Bölgesi diye adlandırdığımız eğlence mekânları ve düğün    
salonlarının yasal işletme ruhsatı var mıdır? Bunların yapı stoku imar mevzuatına uygun   
mudur? Ruhsatsız olan işletmeler var ise bu işletmelerle ilgili Bayraklı Belediyesi neden   
gereken adımları atmamaktadır? Şayet ortada bir ahbap çavuş ilişkisi yoksa buralarla ilgili 
yasal mevzuat neden işletilmemektedir? Önümüzdeki meclis toplantısına kadar bu             
işletmelerin mevcut durumu hakkında meclis üyelerine bilgilendirilme yapılmasını aksi     
takdirde durumu Cumhurbaşkanlığı İletişim Merkezi yani CİMER’e yazıp Bayraklı           
Belediyesi’nin bu konuda duyarsızlığını bildirmek zorunda kalacağımı ve bu konunun sonuna 
kadar takipçisi olacağımı bilmenizi isterim. Bir diğer husus, Bayraklı Belediyesi geçmiş     
dönemin kötü yönetiminden kaynaklı borç yükü sebebiyle mevcut şartlarda ekonomik olarak 
ayakta durmaya çalışırken kendi yerli malımızı boykot etmekle yaşadığımız bölgedeki bazı 
sorunları kendi iç bünyemizde çözmek yerine şikayetlerle daha zor duruma sokmak aynı değil 
midir? Amaç üzüm yemek midir? Yoksa bağcıyı dövmek midir? Amacımız Bayraklı’ya   
hizmet etmekse bu güne kadar biz meclis üyeleri olarak ne yaptık diye kendimizi                
sorgulamamız gerekmiyor mu? Evet, belediyemiz hizmet üretmekte gerçekten çok hantal ve 
istenilen seviyede değil. Haddinden fazla eksiklikler söz konusu ama bizler 37 tane meclis 
üyesi olarak hizmeti iyileştirme babında ya da daha iyi hizmet verilmesi konusunda hangi 
projeleri hazırladık? Bizlerin meclis üyesi olarak görevimiz sadece buraya gelip el kaldırmak 
mıdır? Sahaya inip eksiklikleri yerinde görevimizi ifa etmemiz gerekmiyor mu? Ben sağlık 
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anlamında biraz kendimi iyi hissetmediğimden konuşmamı yarıda kesip aranızdan              
ayrılıyorum. Saygılarımla. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Sayın meclis üyem geçmiş olsun, sizin için 
yapabileceğimiz bir şey var mı? Sağlık ekipleri dilerseniz evet bir sağlık ekibi rica edelim. 
Evet, Aydın Bey buyurun. Buyurun Aydın Bey söz sırası sizde. 
Aydın KOÇ- Sayın Başkan, sevgili meclis üyesi arkadaşlarım hepinize merhaba. Sayın    
Başkan İrfan Bey şu an gitti aramızda yok ama bütün şeylerimiz ondaydı. Şimdi seçimde   
Sayın Başkan bazı projelerinden bahsetti. Faaliyet raporuna da baktığımızda bu projelerin 
çoğunu hatta hiçbirini görmedik. Bunlardan bazıları, Altınyol’u yeraltına alıp üzerinde    
Meydan Projesi vardı, Sevgi Yolu Sağlıklaştırma Projesi vardı, Doğançay Kent Parkı vardı, 
Körfez Rekreasyon Alanını denize dört ayrı noktadan ulaşım olacaktı, Bayraklı Merkez Parkı        
yapılacaktı, Körfez Mahallesi'nde Yaşam Vadisi Projesi vardı, Büyük Kent Parkı projesi   
vardı. Seçimden önce çıkmış olduğu bir televizyon programında, televizyon kanalında bu    
projelerin hepsinin maliyetinin hesaplandığını, hesabının yapıldığı ve belediye bütçesiyle bu 
işlerin yapılacağını söylemişti. O zamandan bu zamana tam bir yıl geçti ama ortada           
baktığımızda hiçbir şey yok, sıfır. Önümüzdeki yıllarda bir başlama olasılığı var mı acaba 
diye sormak isterdim ama şu an kendisi aramızda yok. Bayraklılı hemşerilerimizi bir umuda 
sürüklediniz, belki İrfan ÖNAL yapar dediler ve Bayraklı’nın umutlarını yitirdiler ve biz    
söylediğiniz bu vaatleri gerçekleştirmenizi bekliyoruz. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Sevgili meclis üyem geçen hafta teşekkür 
ediyordunuz Başkanımıza. Bir de şöyle insaflı yorum yapalım istiyorum ama bir türlü bunu 
yapmıyoruz. Siz de Denetim Komisyonunda beraber görev yaptık. Şunu karıştırmayalım   
arkadaşlar bu 2024 yılının faaliyet raporu. Sizin bahsettikleriniz Başkanların… 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Arkadaşlar ben isterseniz gideyim siz gelin 
oturun kendi kendinize çalın oynayın. 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Arkadaşlar yüksek müsaadenizle konuşabilir 
miyim? Aydın Bey tekrar söz vereceğim size müsaadenizle konuşayım. Şimdi şöyle, bir    
cümlenin ardından hararetlenmemizin kimseye faydası yok bakın sağlıklı bir şekilde         
yürütelim sonlandıralım oturumu. Emre Bey, siyasi hayatta bana en son ders verecek tavsiye 
de verecek kişi sizsiniz bence önce bir konuşmalarınızı süzgeçten geçirin, kalp kırmayalım 
birinci bu. 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Aydın Bey, size tekrar söz vereceğim çok 
pardon. Şöyle, sevgili arkadaşlar birbirimizi üzmeyelim, kırmayalım, Başkanımıza istediğimiz 
zaman telefonla ulaşabiliyorsunuz, odasına çıktığınızda da hiçbir zaman ben geri              
döndürüldüğünü düşünmüyorum. Şu anda zaten bakın meclis oturumunuzun çok fazla       
sağlıklı yürüdüğünden de bahsedemeyiz. Size de son kez sözünüzü vereyim. İyi şeyler için 
teşekkür etmesini bilelim ama yanlış eleştirileri de doğru bir ifadeyle dile getirelim. Sizin 
bahsettiğiniz Başkanın seçilirken ortaya koyduğu projeler bir 5 yıllık vizyon yani bir master 
plandır. Bu bir 2024 faaliyet raporudur. O nedenle… 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Tamam, şu an söz sırası Aydın Bey’de Emre 
Bey saygı duyarsanız Aydın Bey konuşsun. Aydın Bey, siz konuşmanızı tamamlayabilirsiniz 
buyurun. 
Aydın KOÇ- Tamam, şu an konuşmak istemiyorum. 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Tamam, teşekkürler.  
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VII. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLİS ÜYELERİNİN MAZERETLERİNİN 
GÖRÜŞÜLMESİ 
 
İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Evet, Cumhuriyet Halk Partisi’nden söz  almak 
isteyen yoksa meclisimize katılmayan meclis üyelerimizin mazeretini oyluyorum. Meclisimize 
bugün iştirak edemeyen şu an buradaki arkadaşlarımız ihtiyaç gidermek için dışarıda, oylarınıza 
sunuyorum. Oy çokluğu ile mazeretler kabul edilmiştir. 

VIII. TOPLANTI GÜN VE SAATİNİN TESPİTİ. 

İpek KUL BAYAR (Meclis I. Başkan Vekili)- Bir sonraki meclisimiz 2 Mayıs 2025 Cuma 
günü saat 18.00’de. Teşekkürler. 
 
 
İpek KUL BAYAR  
 Meclis I. Başkan V.   
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